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17 Jaar na de elektrocutie
van Georges Wittevrongel

ARAB Doet Electrabel de das om

Hof van Beroep te Gent

Op 17 december 2009 viel in het Hof van
Beroep te Gent het arrest in de
Burgerlijke zaak die de weduwe en
de erfgenamen van wijlen Georges
Wittevrongel op 19 april 1997  tegen
Electrabel hebben ingespannen.
De onderpostmeester van Sijsele
werd op 16 mei 1992 in zijn
eigen tuin door blanke
elektrische toevoerleidingen
dodelijk getroffen. Electrabel
-als exploitant van IMEWO-
gaat na 17 jaar  de rekening
krijgen.

Verzekeringen.
Op 18 mei 1992 -twee dagen na de
brand en de elektrocutie- organiseert
de verzekeraar van de nabestaanden,
Assubel een vergadering. De
resultaten van die vergadering
worden door inspecteur Claessen
van Assubel, nota bene in het Frans
opgesteld. Assubel stelt  ook expert
Polen aan, in het verslag van de
vergadering van 15 juni 1992 staat

het volgende : “Volgens onze expert
bestaat er een kleine kans om de
verantwoordelijkheid van de
elektriciteitsmaatschappij Electrabel
te bewijzen”.   In een vergadering
van 5 september 1997 is ook de
verzekeraar van Electrabel -Royal
Belge- en haar expert Van Den Daele
aanwezig, maar Electrabel erkent

Energietransitie sneller naar een groener systeem?

Brussel
15.12.2009

Professoren
Johan Albrecht
en Marc De Vos,
deskundigen van
het Itinera
Institute stelden
vandaag hun
boek
“Energietransitie
sneller naar een
groener
systeem” aan 85
belangstellenden
voor.
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Is een periodiek dat maandelijks
één of meerdere malen
verschijnt. Het is totaal
onafhankelijk en onderscheidt
zich van andere tijdschriften
wegens het dieper ingaan op
het “maatschappelijke”.
De belangen van de burger staan
aan de top, zonder politieke of
andere inmenging waardoor
onderwerpen behandeld kunnen
worden die elders onvoldoende
aan bod komen.
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Voornaamste online artikels in november 2009 in oplopende volgorde :

05 nov  IFJ Tel Aviv overeenkomst
  Energieconcert.

             NAV Renovatiepremie
08 nov  Belgacap.
             Bericht abonnees

  Politiek, pers en sport
10 nov   Diabetessymposium Gent

   Zorgtraject
   ZOL Genk

11 nov   Berlare Hulp in Woningnood
   Telecomfactuur

12 nov   Politie België en Nederland
   Fraude bedrijfsgidsen
   GSM masten
   Berlare kerkfabriek
   Meldpunt leegstand

13 nov   Begijnendijk fietspaden
14 nov   Controle op E40

   LDD Kilometerheffing
16 nov   Actie Korbeef Kortrijk

   Volksraadpleging Zwijndrecht
  Controles te Doornik.

17 nov   LDD over nieuw HCT.
18 nov   Genk Vlaams Belang.

   Landsverdediging Airbus 330
   LDD en Audenaert.
   Leterme kleurt buiten lijnen
   Campagne StartSurf2

19 nov   Begijnendijk Marcinelle.
   LDD Regeringsvliegtuig
   Wittevrongel Hof van Beroep

20 nov   Genk vaccinatie.
22 nov   Genk Nieuwe bewoners

   Actie Nepadressen
23 nov   FIPA Brugge.

   OCMW Genk kiest malafide
   bedrijf
   Lobelia terug thuis
   MM 172 in aantocht.
   Etoile Politieactie

24 nov   Genk OCMW raad.
   Maingain.

25 nov   Rekenhof moet doorlichten

   Rubiconfonds
26 nov   Corruptie bij wegenwerken

  Onverdoofd slachten
  Antwerpen Politieactie

27 nov  Controle prijzen warenhuizen
  Ritueel slachten
  Mensenhandel Tongeren
  MNM in de etalage
  Warenhuizen door de mangel
  LDD over ritueel slachten

28 nov   Parket Leuven seponeert
  Kleintjes en zwakkeren

29 nov  MM 172 online.
  VDV moet in actie treden.
  Uithuiszetting huurders.

30 nov  Vlaams Belang.

Vlaamse Journalisten Vereniging
 wisse l t  weer van Voorz i t ter

Zie ook ons online bericht
van 12 december 2009

In vele verenigingen zijn de mandaten
regelmatig verkiesbaar, bij de VJV is dat elke
twee jaar, Hilde Van Gool volgde in 2007
Godelieve Vaessen op. Daar waar Vaessen
chronische mobiliteitsproblemen had, heeft
Van Gool vervelende “Presence” problemen,
Hilde durft namelijk geen lezing of speech
voor een te publiek geven, zelfs niet bij een
besloten vergadering van amper 25
aanwezige leden durft ze dat niet ...

Veel bereikt?
De Vlaamse Journalisten Vereniging
bestaat 40 jaar, ze hebben 400
leden, hebben nergens enige
betekenis en hun perskaarten
worden op vele plaatsen niet erkend
maar toch vindt Hilde Van Gool het
nodig in haar speech, die ze door

Luc Van Braekel laat aflezen, om te
zeggen dat de VJV heel wat bereikt
heeft en een huis is dat op  sterke
peilers fundamenten rust en dies
meer. Dat lijkt mij, als lid sinds 2006,
dus uit ervaring, zeer fel overdreven,
het is maar te zien hoe hoog men de

lat legt en die ligt bij de VJV duidelijk
niet erg hoog.  Wanneer we weten
dat de VJV in geen vaste stek heeft,
in feite met goedkeuring van de VVJ
in het Antwerps Pershuis aan de
Grote Markt haar brievenbus heeft en
ze daar, wanneer ze heel goed in het
gareeltje lopen, gedoogd worden, dan
kan men niet van degelijke
fundamenten of wat erger is, van
onafhankelijkheid spreken.

Pers betaald.
Het IPV -Internationaal Perscentrum
Vlaanderen heeft wel een prachtig
gebouw in gebruik -dat van de Stad
Antwerpen is-  waarbij een unieke
17e eeuwse kelder -die als een
drankgelegenheid is ingericht- maar
er duiken ook buiten de Stad

 meer  05



Nasser Nadjmi sleepte als verdienstelijke
nieuwe Vlaming, het 3e Ebbenhouten Spoor
in de wacht.
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EVER 

Bommelding
in de Hertogsstraat

De politiek roept via “hun pers”, in het kader van het
veiligheidsgevoel, om de haverklap op dat burgers alle
verdachte zaken en bewegingen beter aan de politie
zouden melden, maar het zou ook wenselijk zijn dat
burgers óók aan de justitie melden wanneer de politici
zich schuldig maken aan strafbare feiten.Brussel 1 december  09

Deken.
In de Hertogsstraat, een zijstraat
van de Wetstraat, was er even voor
11u. een bommelding, een
voorbijganger had ter hoogte van de
achterkant van de Amerikaanse
ambassade, een voertuig zien staan
waar op de achterbank een deken
lag die mogelijk een bom zou
verstoppen. De auto was aan de
kant van het Park van Brussel
geparkeerd, aan de overkant ligt de
achterzijde van de Amerikaanse
Ambassade, een omgeving waar
iedereen qua verdachte
gedragingen, op de tippen van de
tenen loopt, dat is met deze
onzinnige bommelding nog maar
eens gebleken.

Israëlische
Ambassade
nog erger.
Een politieagent die het vervelend
vond dat hij twee fotografen van
Photo News en Reporters diende te
beletten naar hun auto te stappen
en er zich van bewust was dat deze
bommelding niet had mogen
gebeuren, zei dat het in en rond de
Israëlische Ambassade nóg erger is.
De vraag rijst of Brussel nog wel

Omgeving Park van Brussel
afgesloten door -onnodige- bommelding

DOVO werd ter plaatse gehaald, maar het alarm bleek niet ernstig te zijn, de
politiek moet de mensen nog wat méér op stang jagen, misschien is er dan
om de 10 minuten een bomalarm in de omgeving waar het krioelt van politici,
het zijn dan bij nutteloze meldingen, hun eigen luizen die bijten. Hun politiek
gemanipuleerde politie-sic- is daar het slachtoffer van.

leefbaar is? Brussel wordt zoals Makati
in Manilla, een centrum dat uitpuilt
van de luxe en een paar honderd

meter verder stikt in de ellende ...

Zie ook online artikel van 1 december 2009 Nasser Nadjmi

Het feit dat een jonge Iraniër, weliswaar
Nederlands onkundig, naar België op avontuur
trekt, hier eerst in het Engels, daarna in het
Nederlands hogere studies aangaat en daarin
slaagt, is inderdaad buitengewoon, waarvoor
“chapeau”. Of een politieke partij, in casu de N-VA,
die case zélf en via de media allemaal op de juiste
manier verwoordt en voorstelt is maar zeer de
vraag, énig zoek- of gezond denkwerk van de
klassieke pers moeten ze niet vrezen, het wordt er
allemaal zoetjes ingelepeld.

Ebbenhouten Spoor 2009

Achtergronden.
Als politici met dergelijke -en
andere- initiatieven uitpakken, dan
moet de pers alert zijn en buiten de
aangereikte informatie wat dieper
ingaan op feiten en  beweegredenen
van de persoon, eventueel wat daar
allemaal achter kan steken waardoor
het succesverhaal mogelijk in een
ander daglicht komt te staan. De  meer  04

prestatie is op zichzelf
schitterend, Nasser Nadjmi
is zeker een intelligent
persoon, juist daarom dat
vraagtekens plaatsen achter
de vlucht uit Iran niet
misplaatst is. Wat over
Nasser Nadjmi in de pers verscheen
werd allemaal uit hetzelfde  politieke
vaatje getapt en wellicht door de NVA
voorgekauwd, tijdens de

Opiniestuk
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van  03

persconferentie
was de laureaat
van het 3e
Ebbenhouten

Spoor trouwens permanent
geflankeerd door N-VA’ers, kritische
vragen kunnen dan meteen worden
afgewimpeld. Uit publicaties blijkt wel
dat Nasser Nadjmi tégen de sjah én
de Ayatollahs in Iran zou betoogd
hebben, daarna -toevallig?- de kans
greep om met een studiebeurs
Vlaanderen te ontdekken. In een
andere publicatie wordt het anders
uitgelegd, Nasser kreeg in Vlaanderen
een studietoelage maar wist niet waar
België lag en diende daarvoor een
wereldatlas te raadplegen, toch
vreemd voor iemand met een
dergelijke intelligentie die op de koop
toe in Antwerpen kapitein op de lange
omvaart wil gaan studeren.

Politiek scoren
met allerlei sporen.
De N-VA regio Kortrijk stelt dat het in
de tegenwoordige tijd niet ongewoon
is om aan een verdienstelijk Vlaming
een Gulden Spoor uit te reiken, de
Kortrijkzanen zijn blijkbaar nog altijd
in de ban van de Guldensporenslag
van 1302.  Daarom was de N-VA
regio Kortrijk van oordeel dat in de
Gulden Sporenstad aan een dito
Vlaming, naar analogie van de
gouden en ebbenhouten schoen, ook
wel eens een Ebbenhouten Spoor
mocht worden uitgereikt, dat noemen
wij  politiek scoren met sporen.

Vlaamse
Allochtonen.
Het Ebbenhouten Spoor is gemaakt
door Isidoor Goddeeris, een  in 1953
te Roeselare geboren kunstenaar
-http://users.telenet.be/
goddeerisisidoor- Goddeeris werd
daarbij gesteund door Jan Meuleman
Voorzitter en Directeur van de
Vlaamse Confederatie Bouw, een
vereniging die niet vies is om zich
publiekelijk aan bepaalde -extreme-
politieke partijen te linken,
ondermeer  aan “Groen”  Het eerste
Ebbenhouten Spoor werd op 31
augustus 2007 uitgereikt aan de in

Kunstenaar Goddeeris  -uiterst links- en Nasser Nadjmi

Rwanda geboren Gilbert Nyatanyi,
licentiaat in de rechten. Veerle De
Graeve -UGent- maakte, in samen-
werking met Minderhedenforum, een
thesis -http://www.ugent.be/nl/
onderzoek/wetenschapswinkel/
onderzoek/
licentiaatsthesis_Veerle_de_Grave.pdf-

Gilbert
Nyatanyi  is
één van de
22.082 in
België
verblijvende
Kongolezen,
maar de
eerste die van
de N-VA een
Ebbenhouten
Spoor in
ontvangst
mocht nemen.
Nyatanyi werd
in 1970 in
Rwanda
geboren, week

in 1979 uit naar België en werd  in
een Vlaams gezin grootgebracht.
Ook Nyatanyi kon hier studeren en
behaalde een licentiaatdiploma in de
rechten aan de universiteit van Gent.

Vlaamse vruchten
voor Afrika.
In tegenstelling tot Nasser Adjmi
plukt niet Vlaanderen , maar wel een
ander land de vruchten van de door
Vlaanderen gedragen kosten, sinds
vorig jaar is Gilbert Nyatanyi  ‘special
counsel’ voor Mkono & Co Advocates,
het grootste advocatenkantoor in
Centraal- en Oost-Afrika. De N-VA
schrijft daarover in haar persbericht :
“Helaas, Vlaanderen zendt zijn
nieuwe zonen uit”. Momenteel is
Gilbert als jurist voor Mkono & C°
Advocates actief in de Tanzaniaanse
hoofdstad Dar Es Salaam. Vlaanderen
heeft de allochtoon, net als Nasser
Nadjmi,  zeker geen windeieren
gelegd.

Sport.
Politici kunnen blijkbaar niet zonder
journalisten en sporters, daarom
werd voor het 2e Ebbenhouten Spoor
in die richting gezocht. De op 3 maart
1981 in Ghana geboren Osei Bonsu
Jackson, beter bekend als Sugar

Jackson  -een naam die hij zichzelf
gaf, www.sugartime1.com, kreeg op
12 juli 2008 het 2e Ebbenhouten
Spoor toegestopt. In 1997 volgde
Jackson zijn vader en bij de
Antwerpse Boksschool terecht. Via
zijn trainer Renald De Vulder
belandde de bokser in Izegem maar
hij is nog altijd aan de Jackson
Boxing Club in Antwerpen verbonden
waar hij jongeren -ondermeer
straatvechters- onder de vleugels van
de Vlaamse Gemeenschap, voor de
bokssport poogt warm te maken,
nogal wiedes dat de N-VA zo’n
initiatieven steunt, boksen en politiek

hebben immers iets gemeens, dit
laatste woord heeft in de politiek zelfs
een dubbele betekenis....

Kortrijk of Antwerpen.
Of het spreekwoord “drie maal is
scheepsrecht” ook hier van
toepassing is, weten we niet maar het
is toch frappant dat óók Nasser
Nadjmi in Antwerpen terecht is
gekomen waar hij onderdak en
Vlaamse steun kon vinden, het is dan
niet aan Kortrijk maar aan Antwerpen
dat het Ebbenhouten Spoor moet
worden gelinkt. Antwerpen is
toevallig ook de thuishaven van Bart
De Wever die zonder twijfel, mede
het  nodige politieke dienstbetoon, de
subsidies, faciliteiten, jobs, etc. zal
bewerkstelligd hebben.

Nasser Nadjmi.
Dat deze man intelligent is, staat
buiten kijf, dat betekent ook dat,
mogelijk door zijn protest tegen de
sjah en de Ayatollahs in Iran, de man
diende te vluchten en in Iran zelfs
zijn legerdienst niet vervulde, dus in
zijn land vaandelvlucht pleegde. Zijn
ouders hebben daarvoor blijkbaar een
boete betaald, maar meer werd
daarover niet gezegd. Zijn vader is in
Iran Archeoloog en zijn ouders
hebben, behalve een boete, hun zoon
bovendien voor zijn verblijf in
Antwerpen financieel moeten steunen

... nogal wiedes dat
de N-VA zo’n
initiatieven steunt,
boksen en politiek
hebben immers iets
gemeens, dit
laatste woord heeft
in de politiek zelfs
een dubbele
betekenis...

... in tegenstelling
tot Nasser Nadjmi
plukt niet
Vlaanderen,
maar een ander
land, de vruchten
van de door
Vlaanderen
gedragen kosten ...

 vervolg  05
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wat betekent dat
zij, naar Iraanse
normen, geen
sukkelaars zijn,

dat  was ook enigszins uit hun
houding tijdens de persconferentie af
te leiden. Dat Nasser aan de
Zeevaartschool in Antwerpen
studeerde is juist, deze redactie
toetste zijn kennis van Morse wat een
kapitein ter lange omvaart wel
degelijk moet kennen.

Geen militaire dienst.
In Iran is een militaire dienst van 24
maanden verplicht, maar er bestaat
een middel om ze af te kopen, een
van de voorwaarden is dit op
voorhand aan de overheid melden.
Een reden kan inderdaad zijn dat de
betrokkene in het buitenland gaat
studeren, dat was blijkbaar achteraf
bekeken hier het geval, alleen werd
het niet op voorhand aan de overheid
gemeld. De afkoopsom is afhankelijk
van de in Iran gedane studies en
alhoewel die van geval tot geval
verschilt, mag toch op 3 à 5.000 Euro
worden gerekend.
De ouders van Nasser hebben
daarvoor dan ook een boete moeten
betalen die niet gekend is, nogal
wiedes.

Jobstudent.
Op de vraag welke studentenjobs
Nasser zoal heeft gedaan en waar,
kregen we enkel los dat het om
taxivoerder -Leuven-,  in restaurants
en bij een Professor ging. Van de
horeca is geweten dat er veel zwart
gewerkt wordt, bij vrije beroepen
idem dito maar taxichauffeur worden
is toch ondenkbaar dat dat zou
kunnen zonder met alle papieren in
orde te zijn. Het gaat om een

van  04

medische shifting, een bewijs van
goed gedrag en zeden, alsmede
ook een toelating van de politie
maar aangezien we weten dat de
politie onder de vleugels, ergo de
“sloef”  van de politiek en de
burgemeesters  ligt, kunnen we
aannemen dat er voor Nasser wel
een oogje dichtgeknepen zal zijn,
Nasser zal wel heel snel gevat
hebben dat, wie in dit land knoeit,
liegt, bedriegt en meer van dat
fraais, veel kan bereiken, met het
rechte pad te bewandelen en
assertief te zijn, kom je zeker in de
goot terecht, dus zwijgen, doen en
niet omkijken, die intelligentie heeft
de Iraniër ook.

Jan Peumans

Jan Peumans beet hier als Voorzitter
van het Vlaams Parlement de spits af.
Een grappige man, hij zou zeker een
zeer goed “stand-up comedian” zijn.

Dr. Louis Ide, Senator N-VA -Kortrijk- overhandigt het Ebbenhouten Spoor
aan Nasser Nadjmi in de Masereelzaal van het Vlaams Parlement, nadien
volgde nog een receptie en een broodjeslunch.

De ouders die een flinke boete voor hun
in België studerende zoon betaalden.

Politiek.
Dat Nasser op een of andere
manier gelauwerd wordt door als
aanvankelijk Nederlandsonkundige
hoog te scoren met studies in de
genees- en tandheelkunde, is
uiteraard goed, maar de vraag is
of Nasser dat allemaal met legale
middelen heeft bereikt en zoja dat
zónder de inzet van de politiek -
Bart De Wever- óók had gehaald?
Vlaanderen heeft de man
financieel gesteund, hoeveel heeft
dat aan Vlaanderen gekost en
welke rol speelde het lobbywerk
van De Wever.
Het feit dat voor deze gelegenheid
op de koop toe de Masereelzaal
van het Vlaams Parlement wordt
gebruikt, bevestigt eens te meer
de invloed van de N-VA politiek en
dat roept nóg meer vragen op,
vooral het feit, dat Vlaams
Parlementsvoorzitter Jan Peumans

met zijn akte te presence meer

-politiek- gewicht in de schaal kwam
werpen, toont nogmaals de politieke
sfeer aan.  Dr. Louis Ide -Senator
N-VA- had het in zijn toespraak over
een krampachtig en racistisch
Vlaanderen vol van agressie, toch
moeten we ook niet katholieker zijn
dan de Paus of ergo, omgekeerde
discriminatie toepassen wat N-VA
blijkbaar ontgaat.

Met dit opiniestuk kijken wij met een
andere bril  naar de allochtonen die
met Vlaams belastinggeld in
Vlaanderen komen studeren, of men
klakkeloos mag aannemen wat politici
daarover naar buiten brengen.

EVER

van  02
Antwerpen een
groot aantal
sponsors op, zaken
doen en pintelieren

gaat dan ook in de kelder in harmonie
samen, ondertussen is de invloed van
het geld op de pers weer een feit. Wij

hebben het “gedoe” één jaar lang
kunnen volgen en aanschouwen.
Hilde Van Gaal, dé vrouw -?- die in
het IPV de lakens uitdeelt, nog
verbonden was aan de linkse gazet
“De Morgen” -sic-, op een woonboot
woont en om de haverklap in het

kader en op kosten van het IPV op
reis gaat, zal moeilijk kunnen
ontkennen dat bij IPV redactie en
commercie gescheiden zijn.
Wie bij bijeenkomsten in het IPV de

vervolg  20
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vervolg 07

Allochtonen te Genk op de bres voor werk?
Beschuldigingen van ACV Militant tijdens debat niet overtuigend

Het probleem van de werkloosheid situeert
zich niet alleen in de rangen van de etnische
groepen. Als deze groep, in een nog steeds
stijgende crisistijd, hun ter zake zwakke
positie toeschrijft aan discriminatie, moeten

zij dergelijke verregaande beschuldigingen bewijzen en
aankaarten bij de bevoegde rechtbank, hun
vakvereniging wordt door de leden betaald om hen
daarin bij te staan.

ACV Genk.
Met het debat van vanavond, wil
deze vakvereniging haar bezorgdheid
uiten omtrent de werkgelegenheid,
niet alleen  in de regio Genk maar
ook in andere gebieden, maar
uiteraard is de opzet Genk.  Er zal
ook een petitie op het getouw
worden gezet over de
welzijnszorgactie en een waardig
inkomen voor waardig werk. De
tewerkstelling in de regio wordt in
vraag gesteld en daarbij wat het
individu kan doen om diens kansen
op tewerkstelling te verhogen. Wat is
de rol van de lokale overheid? Dat
was ook het thema van de avond, de
lokale Overheid wordt niet alleen
geacht deze kansen mede te
ondersteunen, maar er ook te
creëren. Niet iedereen die werd
uitgenodigd voor het debat is
gekomen. Het is wegens ziekte van
de collega van Nadia Fadil, dat
Mustafa Harraq gevraagd werd,
volgens deze redactie geen goede
keuze.

Aanval op bedrijven
en Interimkantoren.
Er werd door de moderator aan ACV
militant -Ford Genk- Mustafa Harraq
gezegd dat, indien zou blijken dat
mensen in de zaal te kennen zouden
geven de uiteenzetting in het
Nederlands niet goed te kunnen
vatten, hij deze kort in het
Marokkaans mocht vertalen, wat
blijkbaar niet nodig was. Mustafa
begeleidt dagelijks werkzoekenden
naar werk en opleidingen, toch zegt
Mustafa : “ik heb het nu al twee keer
in cursus  meegemaakt, wat ik altijd
zie terugkomen is dat de eerste die
buiten vliegen, de allochtonen zijn”,
einde citaat. Daarmee had de ACV
man de trein, richting potentiële
werkgevers, duidelijk in de verkeerde
richting gezet, verder ; “het zijn de
laatste die er bijkomen maar ook de
eerste die eruit vliegen”, zei de
vakbondsmilitant cru.  Met een dia
toont hij ook aan dat de
werkloosheid er bij allochtonen met
50% op achteruit is gegaan. De
vakbondsman beloofde sensationele
onthullingen over ontslagen,

Genk 4 december 09

discriminatie en zwartwerk, maar
uiteindelijk werd geen enkele
concrete zaak naar voren gebracht.
Omtrent taalonkundigheid worden,
wanneer er werk genoeg is, door
Interimkantoren allochtonen uit de
klas  gehaald om later te worden
ontslagen wegens “onvoldoende
Nederlands”. Ook de Interimkantoren
moesten het met de 4uur contracten
en de Internetcodes ontgelden. Het
misbruik van de diversiteitsplannen
door werkgevers, werd in een ruk in
de vuurspuwende litanie genoemd.
Dat mensen met een heel hoog
diploma serieus onder hun niveau
moeten werken kan volgens Mustafa
evenmin door de beugel, daarom
maken, volgens Mustafa, heel veel
allochtonen geen carrière.

Wie discrimineert?
Sterk vinden we de parallel die de
vakbondsman trekt met degenen die
hier uit het Oostblok komen werken,
daarbij werden de Polen genoemd die
hier  voor 6 Euro per uur komen

werken, daarmee wordt een niet
nader genoemd bedrijf uit Genk in
verband gebracht waarbij er eerst
twee en daarna twaalf Polen zijn
komen werken,  het minimumloon is
daar normaal 9 Euro maar de Polen

Marokkaans-
Islamitische en
culturele vereniging.
Voor de opening van het debat
wordt een beeld geschetst van de
Marokkaanse gemeenschap die
sinds 1974 in Winterslag aktief is.
Maar in ‘94  -toen er al lang geen
goud meer lag op de mijnterrils- is
de gemeenschap er zich van
bewust geworden dat alleen een
moskee niet voldoende is.

Daarom werd door de bewoners
van de wijk nagedacht en er werd
een vzw opgericht ; de
Marokkaans Islamitische en
culturele vereniging. Aanvankelijk
bestond de vzw alleen uit
Marokkanen, maar vandaag komen
er ook andere gelovigen naar de
Moskee die sinds 2002 op de
huidige plaats staat, sindsdien
heeft de organisatie zich stilaan
uitgebreid. Er is een vrouwenraad,
jeugdraad, zorgcenter en
ouderraad die alleen aan het
onderwijs werkt, ondergebracht.
Er is ook een polyvalente zaal waar
met de tijd meer en meer
activiteiten zoals deze zullen
georganiseerd worden. De
gemeenschap beseft vandaag dat
ze een hele weg heeft afgelegd en
samen, hand in hand met de
andere gemeenschappen in de
wijk, in Limburg, in Vlaanderen, in
België willen samenwerken voor
een heel sterk Vlaanderen en
België, uiteraard draagt dit een
politieke boodschap en meer dan
een -politiek- doordacht schot voor
de boeg van het Vlaams Belang
dat, mocht dat lukken, finaal
geïsoleerd wordt.

 ... uiteraard schuilt
hierin een politieke
boodschap, zelfs
meer dan een schot
voor de boeg van
het Vlaams Belang
dat, mocht dat
opzet lukken, finaal
geïsoleerd
wordt ....

Mustafa Harraq niet overtuigend.
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werken voor zes
euro. Wellicht
gaan die mensen
daar straks ook

mogen vertrekken om plaats te
maken voor anderen die voor nóg

minder willen werken. Ook over de
fiscale fraude werd gesproken ;
mensen inschrijven voor 4 uur en 8
uur laten werken, dat maakt vier
uren in het zwart.  Mustafa is formeel
dat iemand die zich komt aanbieden
en niet de gewenste kleur heeft, met
een kluitje in het riet wordt gestuurd,
of ze worden niet ingeschreven zodat
ze niet op de lijst van de RVA
voorkomen.  Volgens Mustafa zouden
werkgevers vlakaf zeggen “stuur
geen allochtoon, liever iemand uit
Polen of zo”, en “a.u.b. geen
Marokkaan”, dat zegt Mustafa
allemaal in een publieke bijeenkomst,
maar het klonk niet erg
geloofwaardig.

Oost Europa.
Tenslotte volgde nog een sneer naar
de VDAB, jobs als vrachtwagenbe-
stuurder of stukadoor hebben een
wachttijd van 12 tot 15 maanden. De
VDAB is ook niet aangepast aan
bepaalde mensen, voor een
Marokkaan of Turk wordt heel weinig
tijd gemaakt, daarmee bedoel ik,
zegt Mustafa, trajectbegeleiding, bij
een echte begeleiding moet men naar
de mensen luisteren.  Voor Mustafa
moeten de grenzen voor andere
werkzoekenden -Oost Europa- niet
worden opengesteld, het zal immers
voor de allochtonen, die nu al geen
werk hebben, nóg moeilijker worden,
een zeer vreemde zienswijze voor
iemand die het om de haverklap over
discriminatie heeft.

De werkgevers.
Geert Vermote, afgevaardigd
bestuurder van Pelzer nv uit Genk,
mocht als eerste spreker van het
debat de spits afbijten, spreker
merkte op dat hij niet in het panel
zetelt als bedrijfsleider, maar voor de

V.I.G. wat staat voor Vereniging
Industriëlen Genk. Dat wil zeggen dat
het terrein waarop hij zicht heeft, veel
groter is dan dat van Pelzer nv waar
Vermote Directeur is. Dat gezegd

zijnde zegt spreker bedenkingen te
hebben over enkele passages uit het
betoog van Mustafa Harraq, de
waarheden die in het verhaal van
Mustafa zitten, zijn evengoed van
toepassing op autochtonen zegt Geert
Vermote. Eerste voorbeeld is het
systeem van de laatste die er is
bijgekomen, ook de eerste is die gaat,
dat geldt evengoed voor autochtonen
en heeft niets te maken met bepaalde
afkomst. Mocht Mustafa zelf aan het
hoofd van een bedrijf staan, dan zou
hij wellicht hetzelfde doen omdat men
de ervaring die men in een bedrijf
heeft, het langst in stand wenst te
houden.  Uitzendarbeid is een
methode om als bedrijfsleider, flexibel
op de meervraag -of mindervraag- die
aanwezig is, te kunnen inspelen. Het
is dus verkeerd om in de slachtofferrol
te kruipen ; “wij zijn allochtonen en
worden op straat gezet”. Spreker is er
van overtuigd dat allochtonen niet
verder kijken dan hun neus lang is en
er in bedrijven veel meer kansen zijn
dan ze willen inzien. Omtrent de “rode
plekken” die Mustafa Harraq toonde,
kan spreker Vermote kort zijn, Genk
heeft vanwege de crisis in de
auto-industrie moeten inboeten aan
werkgelegenheid, het is dus logisch
dat de werkloosheid in Genk hoger ligt
dan elders in Vlaanderen. Dat de
werkgevers dubbel profiteren van het
geheel doet  Vermote van de hand als
een verkeerde voorstelling. Dat de
tewerkstelling die aangeboden wordt,
alleen groter kan worden door goede
medewerkers, daarvan is Vermote
overtuigd. “Indien “jullie” ervan
overtuigd zijn goede medewerkers te
zijn, zal die bedrijfsleider dat ook
inzien en jullie een vaste toekomst
geven”.

ACV : de taal,
de opleiding.
Mathieu Verjans, Voorzitter van de
SERR -Sociaal Economische Raad van
de Regio- en ook Voorzitter van het

... tewerkstelling die
aangeboden wordt,
alleen groter kan
worden door goede
medewerkers, indien
“jullie” ervan
overtuigd zijn goede
medewerkers te zijn,
zal die bedrijfsleider
dat ook inzien en
jullie een vaste
toekomst geven ...

ACV Limburg, steunt zijn militant
Mustafa inzake de lage tewerkstelling
van allochtonen, nogal wiedes. Toch
kan Verjans er óók niet naast, de
staat van opleiding en taal zijn de
rode draad, communiceren met de
-werk- omgeving zonder de taal te
kennen is zeer moeilijk “als men in
Vlaanderen woont, is het zeer
verstandig om de taal aan te leren”
zegt de heer Verjans.
Economisch gezien moet een bedrijf
winst maken en die ook aan haar
investeerders kunnen uitkeren, er
moet niet  alleen geïnvesteerd
worden in machines, maar ook in
werknemers en daar zitten we qua
kennis van de taal en opleiding met
een moeilijke oefening. Veel
werkgevers zoeken naar de “Witte
Raaf”, Verjans vraagt zich af hoeveel
er daarvan in België zijn, er zijn veel
meer zwarte Raven en daarom
moeten wij er voor zorgen dat die
mensen begeleid worden. Toch moet
ook déze spreker toegeven dat je de
basisvereisten van de taal en de job
moet kennen. Verjans maakt er
allusie op dat een aantal werkgevers
systematisch gebruik - om niet te
zeggen misbruik- maakt van een
aantal maatregelen zoals IBO,
diversiteitplannen, activa, etc.
waarbij wordt vastgesteld dat
sommigen zeer goed doen waarvoor
het bedoeld is, maar een aantal
mensen keer op keer tegen die lamp
lopen. Het ACV krijgt daardoor het
gevoel dat een aantal mensen
misbruikt wordt. Het ACV is er niet
tegen dat werkgevers gebruik maken
van die maatregelen maar willen dat
de werkgevers de daardoor bekomen
centen, ook daarvoor gebruiken, ze
moeten die mensen, zoals de wet dat
voorziet, een contract aanbieden van
onbepaalde duur. Verjans zegt dat de
werkloosheid onder de allochtonen in
12 gemeenten in Limburg, en niet
alleen in de mijnregio, waaronder
Leopoldsburg, Bilzen, Heusden-
Zolder, veel te hoog geworden is, die
mensen moeten kansen krijgen op
opleiding en begeleiding, maar vooral
op werk.

Werkplan van de
Provincie.
De Provincie heeft het werkplan voor
die 12 gemeenten vorige maand
goedgekeurd, er zal in december en
januari 2010 bij de gemeentelijke
overheden, ondermeer de Stad Genk,
geprobeerd worden om, behalve de
middelen die de Provincie daarvoor
wil uittrekken, ook een financiering
vanuit de gemeente te krijgen voor
opleiding en begeleiding die moet
uitmonden in werk.

Mathieu Verjans

van  06
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De bedrijfsstages
met het oog op
werk, die drie
jaar geleden zijn

opgestart moeten weer aandacht
krijgen. De Provincie Limburg legt
660.000 Euro op tafel, maar de
gemeentelijke overheden in die 12
gemeenten, moeten er zelf óók
middelen naastleggen, zodat de
mensen -doelend op allochtonen-, ook
in Genk kansen krijgen om te gaan
werken. Genk heeft dat in het vorige
plan van de VVSG goed gedaan en
Mathieu Verjans gaat er van uit dat de
huidige burgemeester en zijn opvolger
nu ook hun steentje bijdragen aan dat
project. Uiteraard wordt dit laatste
gezegd om het ego van de aanwezige
burgemeester Jef Gabriëls, alias Jef
Den Turk, te strelen.

Klaverbladfinanciering.
Het klaverbladmodel bestaat hierin,
dat iedereen die gebaat is bij de
aangeboden diensten, ook zijn
steentje bijdraagt om het geheel te
betalen. Jef Gabriëls had zich als
debater goed voorbereid op deze
avond en pikte, door te verwijzen
naar de klaverbladfinanciering,
meteen in op de bijkomende
financiële inspanning die door de
Provincie van de gemeente wordt
verwacht. Gabriëls stelt dat Genk
reeds geruime tijd voor bepaalde
projecten, samen met de Provincie, in
Klaverbladfinanciering zit, men kan
het niet alleen lokaal oplossen,
Gabriëls vat het blijkbaar ruimer op,
“wij kunnen af en toe een beetje
dweilen, maar ondertussen blijft de
kraan open staan”, zei Gabriëls.

VDAB: moet
23 mio besparen
Zoals deze redactie opmerkte is het
spijtig dat Fons Leroy van de VDAB
niet voor dit debat werd uitgenodigd
om zich tenminste tegen de
aantijgingen te kunnen verdedigen of

toelichtingen geven, nu had het ACV
vrij spel. In onze vroegere artikels
hebben wij het succes van vele
Interimkantoren al toegeschreven aan
de malfunctie van de VDAB, we
hebben het zelfs een poosje als het
Interimkantoor van de allochtonen
aanzien, maar nu blijkt dat Fons
Leroy ook in dat opzet faalt. Tijdens
dit debat vernemen we dat de VDAB
door de Vlaamse Regering een
besparing van 23 mio Euro wordt
opgelegd, wij vragen ons af waarom

Verjans en Vermote, wolven in het bos bijten mekaar niet

Eind goed, al goed ..

de VDAB nog niet is opgedoekt, een
reactie van de VDAB vindt u op blz
11.  De VDAB zou meer gaan doen en
dat met minder centen, maar we
stellen vast dat voor bepaalde
opleidingen, meer dan een jaar dient
gewacht. Het ACV vraagt om de
schaarse middelen in te zetten waar

= VDAB
Vage
  Dienstverlening
     Arbeiders
        Bedienden

vervolg  09

Dokter Harrie Dewitte is
gemeenteraadslid in Genk waar hij
als student, door de mijnperikelen,
verzeild geraakte en in de politiek
stapte. Hij is ook verbonden aan de
huisartsenkring Prometheus vzw, een
PVDA/AMAMDA instelling, de facto
links gericht.

Dokter Dewitte is opleider van
huisartsen voor de KU Leuven. De
laatste tien jaar heeft Dr. Dewitte
zeven migrantenartsen opgeleid en
treedt het statement, discriminatie
van allochtonen, aan de hand van
twee onderstaande voorbeelden
duidelijk bij, Dewitte stelt :

“één ervan was een man van
Marokkaanse origine die zich bij 42
artsen heeft moeten aanmelden in
ziekenhuizen, hij werd telkens
afgewezen omdat de patiënten het
niet zouden begrijpen en hij de
verkeerde naamdracht heeft ”.

Een ander voorbeeld gaat over een

vrouwelijke Turkse arts ;

“ze droeg geen hoofddoek, maar
bewust om te manifesteren “ik
ben een migrant en mijn plaats
is hier”, een pots, ze kreeg geen
plaats in het ziekenhuis ”

Die problematiek is volgens Dr.
Dewitte gestoeld op racistische
redenen.
Er zitten bij die mensen
schitterende dokters, om dat aan
te tonen gaat  Dr. Dewitte op de
politieke toer en hij zegt :

 “een Vlaamse patiënte wiens
echtgenoot lid was geweest van
het Vlaams Belang die zegt over
Latifa, een dokter die bij ons
werkt, dit is het beste geschenk
dat u mij gedaan hebt”, einde
citaat.

In de marge.
De ziekenhuizen André Dumont,
St. Barbara en St. Jan hebben,
mede het lobbywerk van Jo
Vandeurzen, miljoenen subsidies
opgestreken, ze werden in het ZOL
-waarvan Van Deurzen Voorzitter
werd- ondergebracht. Door dat feit
werd verhinderd dat die
opbrengsten ten goede zouden
komen aan de gekwetste,
beroepszieke of overleden
mijnwerkers. Waarom heeft Dokter
Dewitte zich toen niet ten volle
voor die mijnwerkers ingezet?

Dr. Dewitte : politiek statement
torpedeert geloofwaardigheid

ze het beste rendement geven. Het
ACV vindt dat de VDAB  in het project
waarin de Provincie en de gemeenten
instappen, alvast met 660.000 Euro
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van start kan en wél
accenten kan leggen,
de VDAB moet
volgens het ACV ook

wat flexibeler zijn, opleidingen geven
voor beroepen waarvoor in een
bepaalde regio geen werk is,
opleidingen van vandaag moeten ook
morgen in werk uitmonden  zegt de
heer Vermote.
De bedrijfswereld is het nu ook eens
met een stelling die wij jaren geleden
reeds poneerden : De VDAB faalt!
Anderzijds moeten allochtonen beseffen
dat er belemmeringen zijn legt Geert
Vermote aan Mustafa Harraq uit, dat is
duidelijke taal van iemand die het kan
weten en in tegenstelling tot Mustafa
geen gebrainwashte pion van de
vakbonden is.

Onderwijs.
Uit het debat komt naar voren dat
werkgevers racisten zijn, onderwijs en
VDAB faalt, daarom hebben de
organisatoren er Nadia Fadil bijgehaald.

Zij cultuursociologe aan de KU Leuven
waar ze onderzoek voert naar de
religieuze en niet-religieuze beleving
van Belgische Maghrebijnen waartoe ze
zelf behoort. Met wat kort googelen
zien we al vlug in een artikel in -de
linkse- De Morgen -26 mei 2008- dat
de cultuursociologe achter het
gedachtegoed van de AEL van Dyab
Abou Jahjah staat.
Nadia wordt in dit debat geacht om de
kansen van allochtonen inzake werk in
functie van de culturele achtergrond
toe te lichten.  Ze begint haar bijdrage
met te zeggen dat onderwijsgraad één
van de sleutelelementen is en
tewerkstellingsgraad in grote mate
samenhangt met onderwijs, hoe hoger
je opleiding hoe minder kans op
werkloosheid, dit heeft ook te maken
met het feit dat de economie zich de
laatste 50 jaar, wegens sluiting van de
mijnen en fabrieken, minder op
arbeiders en meer  op langere
opleidingen heeft toegelegd waardoor
een hiaat is ontstaan met de lagere
arbeidsmarkten.

Nadia Fadil

Cultuur.
Men heeft snel de neiging om op
cultuur in te zoomen als het gaat
over etnische minderheden, vooral
bepaalde groepen zoals
Marokkanen, Turken  en Afrikanen.
De inhoud van het debat gaat hier
erg in op taal op en op culturele
achtergrond, verschillen die dan als
verklaring moeten dienen om te
begrijpen waarom er een bepaalde
achterstelling is, zegt Fadil. Dat is
heel problematisch want het
verklaart absoluut niets, de meeste
onderzoeken die worden gevoerd,
zowel nationaal als internationaal,

tonen aan dat de belangrijkste
reden waarom er grote
werkloosheid is bij specifieke
minderheidsgroepen, in grote mate
te maken heeft met sociale
achterban en sociale achterstand
die ze mee geërfd hebben.
Kinderen van ongeschoolde
arbeiders die in de jaren 50-60
naar hier gekomen zijn die het qua
onderwijsniveau niet verder hebben
geschopt,  dragen die sociale
afkomst van de arbeidersklasse
mee zich mee.

Onderwijsachterstel-
lingsmechanismen.
Ook in Nederland is dat met de
Antillianen, de Turken, de
Maghrebijnen het geval, ook daar
behoren deze groepen tot de lagere
sociale klassen, idem in Engeland
en de VS, maar volgens Nadia Fadil
is dat niet het gevolg van cultuur,
omdat in verschillende landen, er
altijd verschillende minderheden
zijn die aan de onderste trap van de
sociale ladder belanden. Er is dus
geen aanwijzing dat een bepaalde
culturele herkomst  de reden is
waarom er meer werkloosheid zou
zijn bij bepaalde etnische groepen.
Zeker is dat men de neiging heeft
om bepaalde maatschappelijke
problemen bij specifieke
minderheden als culturele

problemen te duiden, dat geldt niet
alleen bij werkloosheid, maar ook bij
onderwijsachterstellingsmechanismen
bij minderheden die men als cultureel
probleem is gaan aanzien. Bij
huiselijk geweld worden bij
allochtonen al vlug culturele
problemen gezocht, bij autochtonen
veelal de psychologische. De lezing is
problematisch omdat het ons niet
toelaat de problemen te begrijpen,
als we het vandaag hebben over de
werkloosheid bij minderheidsgroepen
dan is onderwijs een belangrijke
reden, ook de structuur van onze
arbeidsmarkt en de manier waarbij
men er niet in slaagt om de lager

opgeleide krachten te integreren en
vaste jobs aan te bieden, klacht is dat
er aanbiedingen zijn op de plaatsen
waar de arbeidsvoorwaarden het

19 september 2008 in De Morgen
Nadia Fadil: Ik ben optimistisch, in die zin dat ik geloof in
sociale verandering en ik denk dat dit een van de belangrijkste
breuklijnen is waar zowel Vlaanderen als Europa vandaag mee
wordt geconfronteerd. Er is een nieuwe demografische realiteit
en Vlaanderen en Europa moeten daar op een of andere manier
mee omgaan. Men moet deze realiteit in de nationale verbeelding
betrekken.

vervolg  10

PISA onderzoek.
Program for International Student Assessment, dit is een
driejaarlijkse internationale studie waarbij de kennis en
vaardigheden van 15-jarigen worden getest met name
inzake competenties in leesvaardigheid en in wiskundige en
wetenschappelijke geletterdheid.

De moderator

Patrick Martens is journalist bij Knack
en zetelt, via Roularta, in de Raad
Voor Journalistiek waarmee deze
redactie in een Rechtszaak is
verwikkeld.
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slechtst zijn,
Interim, jobs
waar de meeste
flexibiliteit van de

werkkracht wordt verwacht. Ook laat
het ons niet toe om te zien hoe het
onderwijs er niet in slaagt om de
sociale kloof te dichten, het gaat hier
ondermeer over het vergelijkend
onderzoek dat in verschillende
Europese landen wordt gevoerd, ook
door de PISA, dat hoog scoort inzake

kwaliteit maar heel slecht in sociale
gelijkheid. Tenslotte zegt  Nadia Fadil
dat de algemene maatschappelijke
problemen worden toegeschreven
aan allochtone problemen, in plaats
van de sociale problemen waar de
minderheden bovendien als een
parameter worden genomen. Deze
worden aanzien als een symptoom
van de eigen specifieke
minderheidsgroepen en daarbij voelt
de dominante autochtone
samenleving zich niet aangesproken,
men ziet het niet als een
maatschappelijk, maar wel als een
integratie probleem.  De
verantwoordelijkheid voor het
oplossen of oplossingen geven aan
die problemen komt in eerste
instantie op de schouders van die
minderheidsgroepen, België
verschuift al het ware de
verantwoordelijkheid.
Mathieu Verjans
reageert op Nadia Fadil :
Ik wil zonder daar pathetisch over te
worden, tegen Nadia Fadil toch het
volgende zeggen;
Wij Belgen hebben het in onze
periode  ook meegemaakt, mijn
vader is tot 12 jaar naar school
geweest en was bouwvakker,
moeder was huisvrouw, ook tot 12
jaar school gelopen. Ik heb het geluk
gehad naar school te kunnen gaan,
daar was dan de rol van de pastoor.
De onderwijzer en vooral de
hoofdonderwijzer waren heel
belangrijk omdat die tegen mijn
ouders zegden ; “zorg dat hij leert,
zijn huiswerk maakt en zorg ook dat
hij leest, zo is dat blijven duren. Ik
denk dat, indien de pastoor niet
onaflatend had gezegd; “zorg dat hij
zijn werk afmaakt”, ik waarschijnlijk

ook andere dingen had gedaan. In
die tijd en ook voordien was de
stimulans om de ouders op te
roepen te laten studeren, hun
werk af te maken, zeer belangrijk.
Daarom is het niet alleen wat een
Stad -zoals Genk- doet belangrijk
maar ook, wat kunnen wij zelf
doen, de ouder heeft daarin
belang.
Moderator : Wie moet vandaag
de hoofdonderwijzer en de pastoor
zijn?
Mathieu Verjans:
In de eerste plaats daar waar
mensen mekaar ontmoeten, zijn
dat nu de voetbalpleinen of waar
samen de opleiding wordt
gevolgd, of is dat nu, voor de
mensen van hier, in de Moskee, in
het verenigingsleven, of is dat de
politieke stimulans, ik denk dat
daar waar we mekaar ontmoeten
we elkaar moeten overtuigen van
dingen te doen, we moeten
mekaar stimuleren.
Nadia Fadil :
Nadia Fadil is Maghrebijnse van de
2e generatie, in België geboren en
opgegroeid en zij beschouwt zich
dus niet als allochtoon. De
maatschappelijke problemen die zij,
haar broers en mensen in haar buurt
meemaken, zijn Vlaamse problemen,
geen allochtone. Zolang wij niet uit
dat etnisch register stappen en
zolang we, zowel minderheid als
meerderheid, begrippen als
allochtoon en autochtoon hanteren en
in stand houden, zullen wij er niet in
slagen om deze problemen als een
algemeen maatschappelijk probleem
te zien.  Momenteel is er vooral
behoefte aan algemene
democratisering van het onderwijs,
dus niet meer er alleen voor zorgen
dat de allochtonen geïntegreerd
geraken maar dat het onderwijs
openstaat voor alle mensen,
ongeacht de sociale of etnische
afkomst. Uiteraard speelt de kennis
van de taal daarbij een grote rol,
maar niet alleen de taal, ook de
sociale achtergrond is van groot
belang. Als voorbeeld werd
aangehaald dat het kind van
universitair opgeleide ouders, ook al
spreken ze Italiaans of Spaans, geen
moeite zal hebben om mee te volgen
op school, kinderen van ouders die
geen of weinig opleiding hebben
genoten daarentegen, hebben vaak
problemen omdat de ouders niet in
staat zijn hun kind te begeleiden.
Volgens Nadia Fadil is er daarom
nood aan een onderwijssysteem dat
dergelijke problemen, zoals
bijvoorbeeld huiswerkbegeleiding,
structureel aanpakt.  Bovendien is
het voor Nadia Fadil van het grootste
belang dat maatschappelijke
problemen ook als dusdanig worden
gezien en niet worden afgedaan als
zijnde een integratie of multicultureel
probleem.

Situatie te Genk.
Ondertussen is het debat al meer dan
een uur aan de gang en de
burgemeester van Genk is er
nauwelijks aan te pas gekomen. De
moderator bestempelde de speech
van Nadia Fadil als Academisch en
wetenschappelijk, maar volgens ons
was ze dat niet, ergo, erg
onsamenhangend en als gevolg
daarvan moeilijk te begrijpen en
samen te vatten. Moderator Martens
wil Jef Gabriëls in een bepaalde
richting sturen, dat lukt echter niet.
Gabriëls pakt meteen uit met de
resultaten van een onderzoek omtrent
de tewerkstelling van etnische

minderheden, geen vaagheden
ergens in Europa, maar in Genk zelf.
Over de problemen die door Nadia
Fadil over het onderwijs werden
aangekaart, kan Jef Gabriëls uit diens
ervaring akkoord gaan, maar wat
kunnen we doen tot wanneer “Ze” dat
opgelost hebben, vraagt Gabriëls zich

... dit heeft ook te
maken met het feit
dat bij mensen van
sommige etnische
origines, in hun
land, de brandweer
niet aan de top van
de maatschappelijke
ladder staat ...

Genk :
Etniciteit naar niveau.
° Leidinggevend : 5%
° Managementteam : 0%

A = Universiteit.
B = Hoger onderwijs.
C = Algemeen bediende.
D en E = Uitvoerend niveau,
arbeiders in 2 schalen

Genk :
Etniciteit per sector.

Geert Vermote
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af, tot dan is het
de rol van de
lokale overheid.
Zoals gezegd laat

Gabriëls zich door de moderator -
Knack Journalist- niet verleiden om de
resultaten van het  PISA rapport te
bevestigen, Gabriëls neemt de micro
en geeft, staande aan het scherm,
tekst en uitleg, ook over
dia’s die aantonen dat de theorie van
discriminatie van etnische groepen  in
Genk kant noch wal raakt.  De

werkbezetting  van vreemdelingen
werd op basis van familienaam en
geboorteplaats getoetst aan de
tewerkstelling van etnische groepen
en daaruit blijkt eveneens dat die
groepen geen reden hebben om zich
gediscrimineerd te voelen,
integendeel, Genk scoort op diverse
fronten beter dan vele andere steden
in België, wellicht vandaar dat Gabriëls
de bijnaam “Jef den Turk”  kreeg.

Pijnpunten bekend.
De dia -pijnpunt I- over de “etniciteit
naar niveau” toont aan dat Genk
1,45% allochtonen met een
universitair niveau tewerk stelt, daar
tegenover maar liefst  39%  “D en 3”
wat het uitvoerend niveau is, meer
bepaald arbeiders verdeeld in  twee
schalen, maar  daarover ga ik niet in
detail zei Jef Gabriëls. Toch is het
voldoende duidelijk, etnische groepen
zijn, zoals dat uit deze debatavond
duidelijk is geworden, minder hoog
geschoold en zijn de taal onvoldoende
machtig.
Sectoren, sport, sociale zaken.
Uit de  analyse “entiteit per sector ”,
blijkt dat  45% van de allochtonen
tewerk gesteld zijn in de
huishoudhulp en 32% in de sport, dat
is voor Jef Gabriëls een belangrijke
indicatie, de burgemeester van Genk
zegt al decennia dat de sport óók een
ingangspoort is voor samenwerking,
integratie en aanvaarding van heel
veel dingen.
U zou kunnen zeggen dat sociale
zaken aan zichzelf verplicht is een
behoorlijke vertegenwoordiging van
allochtonen te hebben, Genk scoort
dus met 31%  zeer goed.   Bij de
brandweer gaat het slechts om 9 op
131 of 6,9%, dat is bijna niets, dit
heeft ook te maken met het feit, zegt
Gabriëls, dat bij mensen van
sommige etnische origines, in hun
land, de brandweer niet aan de top
van de maatschappelijke ladder staat.
Bij ons is dat een eerzaam en eervol
beroep.  -dat is een zeer
merkwaardige vaststelling  en de
kieskeurigheid stemt tot nadenken
nvdr-.
Spreker moet als mogelijke oorzaken

Jef Gabriëls had moeite met de “X”
en “Y” as van de grafiek, maar kent
voor de rest het dossier wel.

van minder allochtonen naar vijf
punten verwijzen, waaronder opnieuw
de zwakke geschreven Nederlandse
taalvaardigheid.

Onderzoeksconclusies
van Genk.
De Stad Genk heeft uiteraard door de
mijnen en de vele Italianen die er zijn
komen werken, zeer veel ervaring, de
infrastructuur die vandaag nog in
Winterslag aanwezig is, stamt uit de
glorietijd van de mijnen.
Jef Gabriëls heeft de resultaten van
het Genks onderzoek besproken met
de Turkse Consul, waarvan Gabriëls
zegt dat het een verstandige vrouw
is. Belangrijk is wel dat de Consul de
resultaten van het onderzoek te Genk
erkende, een statement waar Jef
Gabriëls zich achter kan verstoppen.
Aan de hand van diverse slides,
ondermeer de grafiek rond de
sociaal,economische status, het
onderwijs, de segregatie, de
gebrekkige sociale en etnische mix
werd aangetoond waar de problemen
liggen. Over de rol van het onderwijs
is men het quasi in alle kampen eens.
De discriminatie wordt door de
allochtonen aangegrepen om de
aandacht van hun achterstand in taal
en onderwijs af te leiden. Niet alleen
de allochtonen worden ontslagen en
zijn werkloos, dat is ook het geval
met de autochtonen, ook dat is hier
duidelijk gemaakt.

Initiatieven in Genk.
Wie vóór het debat alsmede de
speech van Gabriëls nog twijfels zou

Gevraagd naar een reactie
van de VDAB zegt Hans
Maenhout van de dienst

communicatie dat door
hun diensten niet wordt JVDS

gediscrimineerd.
Met de
Vlaamse regering
 werd een

overeenkomst  gesloten
dat de  VDAB
extra inspan-
ningen zou
doen ten
overstaan
van allochtone
jongeren
door hen een
betere
aansluiting
op de
arbeidsmarkt te
bieden, een
afspraak
waaraan VDAB
zich houdt.
Men tracht o.m.
andere dan de
diploma
competenties
naar voren te

brengen, competenties
die zeker voorhanden

zijn en de
werkgevers vooral
daarop te wijzen. Voor
Hans Maenhout is het
opvallend dat in tijden
van hoogconjunctuur er
een snellere daling van
werkeloosheid is onder
de allochtone jongeren
dan bij de autochtone,
voor hem een bewijs
dat het in goede tijden
de goede kant op gaat
en in economisch
moeilijke  tijden
iedereen getroffen
wordt door de
werkeloosheid,
allochtoon of
autochtoon. VDAB ziet
echter licht aan het
einde van de tunnel
omdat de babyboom
voorbij is en de
vergrijzing aan een
opmars is begonnen
wat voor de
tewerkstelling een

De VDAB reageert

Fons Leroy

goede zaak is waar ook
de allochtonen profijt van
zullen kunnen hebben.
Voor wat betreft de
aangekondigde
bezuinigingen stelt Hans
Maenhout dat alle
overheidsdiensten in de
komende tijd zullen
moeten besparen dus
ook VDAB, het exacte
cijfer is hem nog
onbekend -23 mio in
2010 kwam ons ter ore-
maar momenteel wordt
met de bevoegde
minister -Milquet-
gekeken wat dat
concreet betekent voor
de werking van VDAB,
alleszins zullen zij er
alles aan doen om aan
een ruime doelgroep een
goede service te blijven
geven.
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hebben omtrent
discriminatie
richting
allochtonen, is na

het bekijken van de dia’s en de
inhoud van de speech overtuigd dat
van discriminatie geen sprake is,
ergo, wat Genk betreft zonder
schroom mag gesteld worden dat de
etnische groepen in de watten worden
gelegd, u vindt hieronder  een aantal
Genkse projecten :
Brede scholen,
twee proeftuinen ;
° Koldertof -Kolderbos-

° Doorbreek -Hoevenzavel-

Voorschoolse
programma’s ;
° Instapje -Genk-Noord-.
°Speelwij -Kolderbos/Sledderlo-
° Babbelma’s -Winterslag-.

Taalprogramma’s,
basisscholen,wijkgroepen
onderwijs en opvoeding;
° Winterslag.
° Waterschei.
° Sledderlo.

van  11

Welkom en
hoofddoek
De eerste reactie uit de
zaal kwam van een jonge
vrouw die stelde dat het
van belang is dat men de
allochtonen dient te laten
weten dat zij in de eerste
plaats welkom zijn en in
een adem werd daarbij
het hoofddoekenverbod
aangehaald dat meisjes
de indruk geeft niet
welkom te zijn.

Allochtonen
afwezig I.
De volgende reactie was
enigszins genuanceerder
en vraagsteller vroeg zich
af welke de politieke
participatie was van die
zogenaamde allochtonen
eraan toevoegend dat hij
zich afvroeg hoelang men
geacht wordt allochtoon
te blijven, tot de tweede,
de derde of misschien
zelfs tot de vierde
generatie. Voor hem was
vooral opvallend dat hij in
de jongerenafdelingen
van de diverse politieke
partijen weinig of geen
allochtone jongeren
aantreft zodat hij zich
vooral vragen stelt
omtrent de betrokkenheid
van allochtone jongeren
bij het bestuur.

Onderwijs
de praktijk.
Daarna werd het woord
gegeven aan een
leerkracht uit het beroeps
en technisch onderwijs
met allochtone en
autochtone leerlingen die
duidelijk wenste te stellen
dat zij en haar collega
leerkrachten veel doen
om de allochtone
jongeren te integreren. In

haar geval doet zij dat
door jaarlijks een Moslima
uit te nodigen die vertelt
over de Islam, verder gaat
zij met haar leerlingen

naar de moskee en is
ervan overtuigd dat veel
Vlaamse leerkrachten
openstaan voor ál hun
leerlingen, zowel de voor
de allochtone als de
autochtone.

Participeren.
Een aanwezige gaf het
advies dat, indien men
niet tevreden is over het
beleid, men daarin moet
participeren. Allochtone
ouders moeten
participeren in hetgeen de
scholen doen, zoals door
het bijwonen van
ouderavonden, in plaats
van te klagen over wat er
allemaal niet goed is. Om
goed te integreren is
participatie voor hem een
noodzaak.

ACV versus
werkgevers
Mustafa Harraq pikte op
voorgaande in door te
zeggen dat het niet alleen
de ouders en scholen zijn
die aan de basis liggen
van de hoge
werkeloosheidscijfers
onder de allochtonen maar
ook de werkgevers die in
deze ook hun
verantwoordelijkheid
moeten nemen.

Kansarme
autochtonen
Iemand uit het publiek
wenste te benadrukken

dat er ook kansarme
autochtonen zijn die
evenmin over de goede
relaties beschikken en in
dat geval dus ook minder
kans hebben op een job.

PMS.
De stelling van de
voorzitter van de
Moskeeën dat vroeger
allochtone jongeren
doelbewust door PMS
naar een beroepsoplei-
ding werden gestuurd,
werd door het overige
publiek op applaus
onthaald.
Ook het feit dat de
ouders destijds niet
konden communiceren,
met PMS wegens gebrek
aan taalkennis, is hier
debet aan en verklaart
voor een deel ook de
achterstand
die toen al door alloch-
tone jongeren werd
opgelopen.

Discriminatie.
Hierop wordt door Nadia
Fadil ingepikt en zij stelt
dat, behalve dat de
werkgevers geresponsa-
biliseerd moeten worden,
ook het zelfvertrouwen
van de kinderen ontwikkeld
dient te worden zodat zij er

zich van bewust worden dat
zij, ondanks de structurele
discriminatie die een realiteit
is, een stap vooruit kunnen
zetten.

Eigen zin doen.
De 23 jarige Mohammed
kwam vertellen dat hij dit
jaar afgestudeerd is als
Bachelor A1 in Financiën/
Verzekeringen ondanks dat
men hem op het einde van
zijn lager onderwijs vertelde
dat hij maximum
beroepsonderwijs zou
aankunnen. Voor hem is
duidelijk dat betrokkene dan
een keuze kan maken en hij
heeft, tegen alle advies in,
moderne gevolgd, met een
goed resultaat tot gevolg.

Een “Cirkel”.
Tot slot van de vragenronde
werd door één van de
aanwezigen gesteld dat men
is terechtgekomen in een
vicieuze cirkel, de ene zegt
er is een probleem met de
tewerkstelling terwijl de
ander zegt dat er een
probleem is met de
opleiding en dan belanden
wij bij het onderwijs en daar
zegt men; er is iets met de
taal en er is iets met de
opleiding van de ouders en
met hun achtergrond. Om
die cirkel te doorbreken
dient het probleem
doelgericht te worden
aangepakt. Deze spreker
vatte het geheel samen door
te stellen dat er een sociaal
probleem is dat niéts te
maken heeft met etnische
achtergrond maar alles met
sociale achtergrond.

vervolg 13

Reacties uit de zaal

Schoolopbouwwerkprogramma’s;
° Verteltas Waterschei.
° Oudergroep Waterschei.
° Marokkaanse vadergroepen
   Sledderlo en Winterslag.
° Ouderacademie Broederschool.
° Stap voor Stap Zwartberg.
° Coach & co Winterslag.

Acties flankerend
onderwijsbeleid;
° Vlaamse filmpjes voor

Erik Verbeeck 
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nieuwkomers.
° Op weg naar de
kleuterschool.
° Aktie “betrokken

ouders/sterke   kinderen.
° Ouderportofolio.
° Ouderbetrokkenheidstrategie SO.
° Netwerkontwikkeling
   -ondersteuning LOP, BO, SO-.

Gabriëls stelt in zijn slot dat de
Turkse gemeenschap in Genk geen
probleem is.

Conclusie.
Er is overeenstemming over de rol
van het migrantenprobleem in het
onderwijs, er is ook een verklaring
voor de gebrekkige kennis van de
-Nederlandse- taal. Volgens Nadia
Fadil is het allochtonenprobleem een
Vlaams probleem, Fadil maakt er zich
wel erg makkelijk vanaf, maar
uiteraard steekt achter zo’n uitspraak
“meer”  het probleem rond een
bepaalde politieke partij dan dat van
de  migranten. Het komt ons over dat
migranten, allochtonen of etnische
groepen maar al te graag naar
discriminatie verwijzen om de

beperkingen door taal, opleiding,
religie, cultuur, etc. als afweermiddel
te gebruiken, “les excuses ....”. De
vraag moet worden gesteld waarom
men binnen de eigen gemeenschap,
in casu Winterslag, eigen
voorzieningen gaat aanleggen,
waaronder een zorgcentrum,
waarom?  Ons zorgsysteem wordt als
een van de beste van Europa aanzien,
waarom maken zij er dan, zoals wij,
geen gebruik van, is hier soms ook
sprake van segregatie?

NVDR-
Ik heb in 1985 als werkgever
verschillende pogingen ondernomen
om allochtonen, Marokkanen, Indiër,
Pakistani tewerk te stellen. Ondanks
mijn goede wil en geduld, lukte het
niet, “óók ik” stelde 25 jaar geleden
al vast dat er taal- en
opleidingproblemen waren en dat die
mensen zichzelf overschatten, de
politiek heeft in al die tijd dus niets
ondernomen om het probleem op te
lossen, nogal wiedes, de politiek is
niet geïnteresseerd om oplossingen
de creëren, wel het verdelen van
postjes, geld en macht. Als extremen,

Federaal -Groen-
Volksvertegenwoordiger
en fractieleider Meyrem
Almaci zat al een tijdje
op haar honger om te
mogen reageren, dat
deed ze met een zeven
minuten durend relaas
om kwart voor tien.

zowel links als rechts, zich er mee
gaan bemoeien is het hek helemaal
van de dam.

De taal thuis?
Over de taalachterstand zou het
misschien niet slecht zijn om ook
eens te onderzoeken -Kind en Gezin
deed dat- welke taal er thuis
gesproken wordt en of dat soms ook
achterstand qua taal in de hand
werkt.

Ander werelddeel.
Door mijn ervaring met een project
dat ik in 1998 in de Filippijnen
-Manilla- diende op te starten
waardoor ik met de lokale bevolking
in contact kwam, werd mijn ervaring
uit 1985 als werkgever andermaal
bevestigd, allochtonen willen
behandeld worden op een hoog
niveau. Vandaag zijn het door de
crisis alleen de besten die blijven,
zowel de allochtoon als de
autochtoon zal dat moeten
accepteren en dat ligt bij de
allochtonen blijkbaar moeilijk.

Receptie.
Na afloop werden sprekers met
geschenken en bloemen bedacht
en volgde er voor iedereen een
receptie met warme hapjes en
drankjes, de bediening werd
verzorgd door jonge en
bevallige dames, op dat punt
volgt men de Belgische
gewoonten, bijeenkomsten
zonder een feestelijk slot kan in
België niet.   Of er ook
alcoholische dranken waren,
weten we niet, het is niet onze
gewoonte om aan recepties deel
te nemen, we hebben doorgaans
al genoeg komedie gezien en
gehoord tijdens de speeches,
een vervolg tijdens de recepties
hoeft voor ons niet, het is ook
daar dat politici de pers in hun
kamp halen.

Meyrem Almaci

De uiteenzetting van de
groene politica begint
ermee dat de huidige
generatie allochtonen de
grootste groep is
waarvoor
werkgelegenheid
gecreëerd moet worden,
de tijd dat allochtone
gezinnen nog 9 kinderen
kregen is voorbij en de
volgende generatie zal
merkelijk minder
kinderen krijgen.
Voorgaande maakt dat
het probleem van
vandaag ook vandaag
opgelost moet worden,
zoniet komen we in een
generatiearmoede

terecht die momenteel
ook al bestaat in
sommige Vlaamse
groepen.  Wat betreft
onderwijs is haar
mening dat dit moet
worden aangepast aan
de veranderende
diversiteit in de
klaslokalen, wetend dat
de lerarenopleidingen
vandaag het vak
interculturaliteit alleen
als keuzevak aanbieden
terwijl dit item, puur
democratisch, zo
belangrijk wordt, moet
dat aanzetten tot
nadenken. Zij haalde
ook de taal nog eens

aan en pleitte voor
motivatie van de
kinderen om deze goed
te spreken en te
schrijven, dit kan men
doen door kinderen een
prijs toe te kennen voor
een goed geschreven
verhaal, wat bovendien
het zelfvertrouwen van
het kind opkrikt. Als
afsluiter gaf zij nog mee
dat een individueel
kansenbeleid heel mooi
is maar het zal nooit
werken als niet eerst de
structurele problemen
worden weggewerkt
zoals schoolopleiding.

Vlaams Belang reageert op de passage van Dr. Dewitte

De uitspraak van Dr. Dewitte is nogal
onduidelijk zegt Chris Janssens,
Dewitte ziet altijd maar één zijde van
de medaille ; hij zal nooit eens de

migrantengemeenschap een
verantwoordelijkheidsgevoel
aanpraten. Hij is de eeuwige linkse
dogmatiek van slachtofferrollen en

discriminatie, stellingen die intussen
jarenlang achterhaald zijn en die nu
ook door linkse opiniemakers
bestreden worden. Het Vlaams Belang
wordt ook voor dergelijke
bijeenkomsten nooit uitgenodigd.

Erik Verbeeck 

Stuur reacties naar :
info@morsum-magnificat.be
Postbus 105
3600 Genk
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Innovatiepremie in bedrijven.
  Minister Van Quickenborne wil hinder wegwerken.

Minister van Economie Vincent Van Quickenborne bracht
vandaag een bezoek aan de onderneming AGC Glass Europe in
Mol. Deze onderneming won op 25 november ll. de “Best
Innovator Award Belgium 2009” in de categorie grote onder-
nemingen. Tijdens dit bedrijfsbezoek riep minister Van
Quickenborne de sociale partners op om het gunstige systeem
van de innovatiepremie structureel te maken. De innovatie-
premie is de volledige fiscale vrijstelling -zowel van personen-
belastingen als van sociale zekerheidsbijdragen- van een
premie die door de werkgever wordt toegekend aan zijn
creatieve werknemers als beloning voor het aanbrengen van
een nieuw innovatief idee binnen de onderneming. De premie
komt zowel werkgevers als werknemers ten goede.

InnoWis..
Einde november heeft een bureau
ET Gurney consultancy, een
innovatieprijs toegekend aan een
groot -AGC,  het vroegere Glaverbel-
en een klein bedrijf. In dat kader
werd een presentatie door InnoWis
gegeven die minister Van
Quickenborne in hoge mate
interesseerde. Omdat  de
innovatiepremie, die wij in dat kader
kennen, een perfect sluitstuk is op
dat systeem -InnoWis- gaf de
minister aan zijn medewerkers de
opdracht om de bedrijven van
naderbij te gaan bekijken en AGC
was op 7 december 2009 aan de
beurt. De minister stelt dat het
bedroevend is hoe weinig
innovatiepremies door bedrijven
worden aangevraagd en toegekend.
De minister bezocht AGC om na te
gaan hoe zij dat daar aanpakken,

Wat?
De innovatiepremie is een
volledige fiscale vrijstelling
-zowel van personenbelasting als
van sociale zekerheidsbijdragen-
van de premie die door de
werkgever wordt toegekend aan
werknemers die een nieuw
innovatief idee binnen de
onderneming aanbrengen. Om
gebruik te maken van de premie
moet de werkgever allereerst
zijn werknemers informeren over
de criteria en de procedures.
Telkens wanneer een
innovatieproject beloond wordt,
licht de werkgever alle
werknemers van de onderneming
erover in.  De werkgever moet
vervolgens de FOD Economie
met een standaarddocument
inlichten over de beloonde
innovatie. De FOD analyseert dan
meestal binnen de 10 werkdagen
of er voldoende innovatieve
aspecten zijn.

innovatiepremie@rsz.fgov.be

hoe zij mensen op de werkvloer
aanzetten tot innovatie, welk domein
er wordt bestreken, de termijn, de
ambities enz. Bij AGC is het
programma al twee jaar geleden
opgestart en er werden 800
InnoWizzes ingebracht waarvan er 75
werden uitgevoerd.

Wereldwijd.
AGC, het vroegere Glaverbel, telt
wereldwijd 48.000 personeelsleden,
met een omzet van 10 mia Euro die
gerealiseerd wordt naar drie
hoofdsectoren, de bouw, de zonne-
energie en de auto-industrie.
Daarbuiten is er ook activiteit in de
elektronica.  Een van de vier waarden
waarop zij zich toespitsen is
Innovatie. In Europa betekent AGC
Glass Europa glas in de auto, bouw
en zonne-energiesector, n°1
producent in Rusland, Italië en

Benelux, met eigen R&D center dat in
Charleroi ligt, een regio waar de
glassector is ontstaan, dat alles geeft
hen een luxe positie. In Europa telt
AGC 14.500 werknemers die een
omzet van 2,5 mia Euro realiseren.
AGC speelt in op het feit dat er van
glas steeds meer functies worden
geëist, de ruit als gat in de muur
waar men kon doorkijken, is
geëvolueerd en heeft een functie in
de energie, de temperatuur en de
zonneregeling. Er zal in de toekomst
glas nodig zijn dat vandaag nog niet
bestaat.

Gevoelstemperatuur.
Mol heeft vier productieafdelingen en
een grote oven, waaronder één voor
glas van 0,35mm  -wordt gebruikt
voor LCD toepassingen-, echter de
laatste jaren beperken we ons meer
tot diktes van 0,85, we zijn meer
gespecialiseerd in diktes van 1,6 tot
2,6mm die in de automobielsector
gebruikt worden, sinds dit jaar ook
op solarglas voor zeer grote
paraboolspiegels die men in de
woestijn met glas uit Mol kan
terugvinden.
Exclusief voor de automobielsector is
de productie van glas waarbij wij
metaallagen kunnen spuiten onder
een vacuümproces, dit om
bijvoorbeeld de voorruiten en de
“Sunroof” van uw auto met een
metaallag te bekleden  die de warmte
uit de wagen haalt, dus minder airco,
minder CO uitstoot. Daarbij is ook de

Het stukje glas dat Vincent van Quickenborne hier in de
handen heeft, is slechts 0,35mm dik en wordt door AGC
gemaakt voor LCD toepassingen

Een blik door flinterdun AGC glas

vervolg 15
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van  14 AGC :
Seveso alarm moet
beter beveiligd zijn.

Het roept toch vragen op dat een
installatie die alarm geeft bij een
voorval in een gevaarlijke industriële
zone, zoals brand, ontploffing, etc.
een systeem dat  door het Ministerie
van Binnenlandse Zaken overal bij
anderen wordt neergepoot, zelfs niet
voldoet aan de wettelijke
voorschriften, ergo, oorzaak kan zijn
van rampen.

Bij AGC staat er zo’n SEVESO
alarminstallatie, hier voor de
gelegenheid aangepast om op een
betonnen paal te worden geplaatst.
Op de top van de installatie staat er
een omnidirectionele antenne.
Enkele jaren geleden werd de
Civiele Veiligheid door een
preventieadviseur van AZ Damiaan
te Oostende verplicht om -zoals dat
trouwens in de wet staat- een
bliksemafleider aan te brengen. De
Civiele veiligheid deed dat toen ook
en zou haar systeem voortaan
aanpassen, maar bij AGC gebeurde
dat alvast niet.

De installatie steekt boven de
bomen uit, niet erg verstandig om
zo’n installatie tussen de bomen te
plaatsen, dat is een extra doelwit
voor een ontlading van een blik-
sem. De gekozen draagconstructie
-voorgespannen betonpaal- getuigt
ook niet van veel kennis ter zake, in
de paal  zijn 36 getrokken
staaldraden gebruikt en die
brengen het aardpotentiaal hoger,
maar zorgen ingeval van bliksem
voor onvoldoende afleiding, zodat
de bliksem wellicht zal overspringen
op andere gebouwen in de buurt ....
.... meteen een tip van deze
redactie voor innovatie?

gevoelstemperatuur
belangrijk,het
dashbord wordt
minder warm en

achter een raam zitten die minder
warmte doorlaat voelt ook
aangenamer aan. Met dit project
zitten we economisch gezien een
beetje moeilijk, mensen zijn nog niet
snel geneigd om zo’n speciale ruit in
hun auto te stoppen. In Amerika
-Californië- zal men vanaf 2012
verbieden om nog auto’s van zwarte
kleur van de band te laten lopen,
zwart absorbeert te veel energie.
AGC Mol heeft nog een afdeling
“Vertec” en de grootste afdeling is de
“Kempenglas” een dubbelglas atelier
waar alle mogelijke combinaties voor
woning, appartementsbouw en
projectbouw, tot driedubbel glas,
wordt geassembleerd.

Transparantie 
en toekomst.
Omdat iedereen bij AGC met glas
doende is, vinden zij dat ze over de
ganse lijn  ook een “glazen” huis
moeten zijn. De globale aanpak in
Mol gaat nu, en ook in de toekomst,
over transparantie en duidelijkheid in
communicatie, dat geldt ook in de
boodschappen. Het blijkt dat
daardoor het vertrouwen van de
werknemers  en de vakbonden wordt
gewonnen, op die manier kan je
samen toekomstgericht, innovatief en
pro-actief aan de toekomst werken.
Uiteraard moet je mensen hebben die
iedere dag graag komen werken.
AGC heeft door de crisis zo’n  20%
verloren, daardoor zijn ze qua
tewerkstelling op vier vijfden
overgeschakeld maar er zijn geen
ontslagen gevallen, daarom probeert
men ook creatief bezig te zijn en
andere ideeën op te doen of door te
voeren. In 2010 ziet men qua
tewerkstelling geen problemen, AGC
produceert maximum 420 Ton glas
per dag en dat gebeurt ondermeer
in een specifieke oven te Mol.

Zonnespiegels.
www.olino.org/articles/2006/08/08/csp

Wanneer sprekers aan de minister
uitleggen dat het verlies van afzet
aan de automarkt werd opgevangen
door het produceren van glas voor
paraboolspiegels, wil Vincent Van
Quickenborne zich het verschil met
een zonnepaneel laten uitleggen,
maar dat is, gezien de minister
blijkbaar weinig technische kennis
heeft, voor de spreker geen
sinecure, we denken dat de minister
het uiteindelijk niet begrepen heeft.
Via de link hierboven kan u over
dergelijke paraboolspiegels veel
kennis opdoen. Hoe dan ook
produceert men te Mol gedurende
drie tot vier maanden per jaar glas
voor solarproducten.

Klaar voor InnoWiz.
Uit voorgaande is al duidelijk
geworden dat, om InnoWiz te laten
slagen, de werkstabiliteit,
betrokkenheid en motivatie van de
werknemers een feit moet zijn, pas
dan is er een klimaat waarbij de
mensen aan InnoWis kunnen

 De werking van InnoWiz

beginnen. Aan de hand van een dia
wordt de werking van dat systeem
uitgelegd. Bij AGC te Mol zijn een 500
mensen bij dat project betrokken. Het
systeem wordt op PC opgeslagen en
consulteerbaar, zelfs de ideeën van
andere vestigingen worden daarin
ook opgenomen en zijn voor anderen
zichtbaar.

InnoWis gaat niet
alleen over
ideeën maar ook,
over
aanpassingen en
verbeteringen.
Voorstellen
worden op de
site door
experten
besproken,
eventueel een
werkgroep
opgericht en
beslist wat er
mee gaat
gebeuren. De
technische dienst

vervolg 19
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i e d e r e e n
                          o n l i n e ?

Digitaal hart
van Europa.
Het streven is om van België het
digitale hart van Europa te maken en
om dat te bekomen is het
noodzakelijk om iedereen digitaal te
krijgen via internet, gsm enz.
Bedoeling is om tegen 2015 volgende
doelen te halen :
90% van de gezinnen aangesloten op
breedband -nu is dat 64%-
50% van de leerlingen vanaf 6 jaar
heeft een computer of netbook als
werkinstrument -nu 12%-
50% van de bevolking surft mobiel -
nu 9%-
50% van de facturen wordt
elektronisch verzonden -nu 1%-
33% van de werknemers telewerkt
regelmatig -nu 18%-

Digitale
kloof.
Studies van de universiteit Gent en
FOD Economie hebben aangetoond
dat er een digitale kloof is ontstaan

die wordt veroorzaakt
door gebrek aan
financiële middelen,
gebrek aan
vaardigheden en gebrek
aan bereidheid. Verder
onderzoek wijst uit dat
de kloof het grootst is
bij de laaggeschoolden,
werklozen en senioren,
zodat de toegang tot ICT
eenvoudiger en
goedkoper moet
worden. Bovendien moet
er voor gezorgd worden
dat alle doelgroepen de
gepaste opleiding
kunnen krijgen die zijn
aangepast aan hun
specifieke behoeften.

ICT in het
onderwijs.
Jongeren moet het
belang van ICT
bijgebracht worden en

ICT moet op alle niveaus in het
onderwijs een plaats krijgen. In
plaats van, zoals nu, lessen óver de
computer moet er les komen mét de
computer, de computer is immers de
pen van gisteren. Via internet zal de
kijk op de wereld van scholieren
worden verruimd en ICT nog meer
integreren in hun dagelijks leven.

ICT opleidingen.
Voor specifieke doelgroepen moeten
ICT opleidingen komen. Aanbieders
van internetdiensten en
computerapparatuur moeten
opleidingen geven die zijn inbegrepen
in de aankoopkosten of
abonnementskosten. Via het
verenigingsleven kan ook de overheid
ondersteuning geven. In rusthuizen
en OCMW's worden nu al, veelal met
overheidsmiddelen, cursussen
georganiseerd voor senioren,
kansarmen en kwetsbare jongeren.
Ook de VDAB organiseerde in het
verleden al specifieke cursussen
gericht op werkzoekenden.

PC bezit verhogen.
Ook de werkgevers worden
ingeschakeld om het aantal PC
bezitters te verhogen. Minder
kapitaalkrachtige werknemers -die
minder dan 30.000• /jaar verdienen-
kunnen een PC aankopen, al dan niet
met internetverbinding, en de factuur
bij hun werkgever indienen die een
deel van die factuur -tot 100%, met
een maximum van 760,-•- in zijn
bedrijfsboekhouding kan inbrengen
en de werknemer terugbetalen. Deze
campagne is in het 2e kwartaal van
2009 van start gegaan.

PC@home.
De campagne PC@home houdt
concreet in dat iedere Belg een
bundel -PC, software, 1 jaar internet,
opleiding en kaartlezer- kan kopen.
De kostprijs van dit bundel zal
substantieel lager liggen dan in de
reguliere handel. Vanaf 18 november
2009 liggen in de meeste
computerwinkels 4 interessante
computerpakketten met het logo
Start2surf@home tegen prijzen van
349,-• tot 604,-• exclusief BTW. De
te betalen BTW kan als
belastingskrediet worden
teruggevorderd.
In deze pakketten is eveneens
begrepen :
° Een reeks programma's om op de
computer te gebruiken.
° 12 Maanden kosteloze toegang tot
het internet.
°  4 Uur kosteloze computer- en
internetopleiding.
° Een kaartlezer voor de
elektronische identiteitskaart.
Deze actie, die loopt tot 30 april
2010, zal gepromoot worden via een
grootschalige informatiecampagne en
is bedoeld om 100.000 nieuwe
burgers online te krijgen.

Project PC Ok.
Ook aan de minstbedeelden werd
gedacht. Omdat uit onderzoek blijkt
dat deze groep absoluut niet
geïnformatiseerd is, werd het project
PC Ok gelanceerd. Dit houdt in dat
boekhoudkundig afgeschreven PC's
uit de overheids- en privé-sector,
worden opgeschoond en uitgerust
met nieuwe software waarna deze
gratis, of tegen een zeer beperkte
vergoeding, ter beschikking worden
gesteld. Het streven is 10.000 van
dergelijke computers aan te bieden.
Wie op een of andere manier steun
trekt kan daarvoor terecht bij de
OCMW's en ze krijgen de PC zeer
goedkoop of zelfs gratis met een
internettoegang tegen een zeer laag
tarief.

Op 18 november 2009 gaf Vincent Van Quickenborne het
startsein voor de actie start2surf@home dat iedere Belg achter
de computer wil krijgen -zie ons artikel op de website- Elkeen
weet dat ICT -Informatie- en Communicatie Technologie- een
cruciale rol speelt in onze samenleving, die alleen maar zal
toenemen, zodat een actie als start2surf@home een grote
impact kan hebben op onze digitale toekomst.

vervolg 17

“Vincent Dul² op de Dell“.
² kwaad in het West Vlaams.

De minister maakte zich druk op de Dell
computer die na drie pogingen nog niet
reageerde, duidelijkk geïrriteerd zei de minister;
“wat is dat hier voor een computer”, een schot
voor de boeg van Fedict?

Brussel 18 november 09
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OCMW.
Bovendien
zal een
bedrag van

400.000,- • worden
uitgetrokken dat via de
OCMW's ten goede zal komen
aan minderbedeelden die vaak,
wegens gebrek aan middelen,
verstoken blijven van de
toegang tot het internet.

OCMW Hasselt.
Hoofd van de Sociale Dienst
van Hasselt, Hilde De Wilde
zegt, gevraagd om een reactie,
dat zij door de toenemende
crisis, andere prioriteiten
hebben en niet bezig zijn met
de internettoegang van hun
cliënten. De dagdagelijkse
problemen van hun cliënten
situeren zich elders. Via
verenigingen, die hulpzoekers
een stem geven, kan gezocht
worden naar de beste manier
om in te spelen op deze
campagne, maar voorlopig
heeft men binnen het Hasselts
OCMW daar nog niet over
nagedacht eraan toevoegend
dat ze het zeker een goed
initiatief vindt.

www.solit-it.be

Solid IT
Eén van de computerzaken waarin de
goedkopere pakketten in het kader van
PC@home worden aangeboden is Solid IT te
Asse. Gevraagd naar het verloop van de actie
zegt Kevin De Brabander :
Alles loopt goed
omdat de
mensen nu
de keuze
hebben uit
meerdere
pakketten en
ze kunnen
 kiezen voor
een zwaarder
toestel waar
ze alles mee
kunnen doen
wat ze v
erwachten, dit
in tegenstelling
tot vorige
keer
toen
de a
angeboden
 toestellen
niet de meest
perfomante waren.
nvdr : In de periode 2006-2007 heeft de
overheid al een soortgelijke actie georganiseerd
onder de naam "PC met internet" met zo'n
35.000 verkochte pakketten als resultaat.

van  16
OCMW Laakdal.
Mia Van Hirtum van het
OCMW van Laakdal is,
ondanks dat zij nog niet van
deze campagne heeft
gehoord, enigszins positiever
vooral omdat zij binnen hun
OCMW reeds soortgelijke
projecten opstartten zoals
ondermeer het door
vrijwilligers geven van
computerlessen aan
kansarmen -momenteel 2
klassen met elk tien
leerlingen-  Van de actie
Start2surf@home kunnen hun
cliënten zeker niet profiteren,
zelfs niet van het
goedkoopste pakket, wegens
nog altijd te duur maar het
idee van de opschoning van
afgeschreven computers die
dan gratis ter beschikking
worden gesteld, heeft haar
volledige goedkeuring vooral
omdat zij binnen het OCMW
van Laakdal dit nu ook al
doen, de computers waarmee
les wordt gegeven aan
kansarmen zijn allemaal
opgekuiste PC's die werden
uitgerust met nieuwe
software.

 Meer weten?:
 http://www.vincentvanquickenborne.be/digitaalplannl.pdf

Gecombineerde muis, nummeriek
toetsenbord, HUB -track bal
muismat- en twee usb poorten in
één. De prijs van het toestelletje
is $58, meer informatie op
bovensstaande link.

www.geekstuff4u.com/track-ball-mouse-numeric-keypad-hub.html

bron : ubergizmo

Deze tas voor mobiele laptops
tot 15,4 inch heeft een dubbele
functie -kantoor en onderweg-,
hij kan zowel naar binnen als
naar buiten geplooid worden.
Kostprijs = 49.90$
Meer info op www.bestbuy.com/
site/Rockfish

De “Rocketfish”

De nieuwste Buffalo HD
Buffalo www.buffalotech.com
stelde onlangs haar nieuwste
HD-HXU3 voor.

Het werkt op USB 3.0 -compatibel
voor USB 2.0- bestanden kunnen
met een snelheid van 625MB/sec
worden overgedragen.

Er is een opslagcapaciteit van 1-
1,5 en 2To, dit voor prijzen van
199, 249 en 399 Euro

B e r i c h t  a a n  d e  a b o n n e e s  v a n  M o r s u m  M a g n i f i c a t
In januari 2010 worden de
publicatierechten van Morse-Press
VOF niet meer hernieuwd, als gevolg

daarvan zal ik als eigenaar van het
merkenrecht zelf Morsum Magnificat
uitgeven. Ik zal pas in januari 2010

de nieuwe voorwaarden voor 2010
bekend maken

  Erik Verbeeck
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StampMedia ontvangt financiële
en materiële steun van Genkse politiek

VVJ en RVJ worden als juridische beschermers aanzien.

Journalistiek
via politek
betaald.
Het eerste jongeren
persagentschap dat erkend
wordt door de VVJ
-Vlaamse Vereniging van
Journalisten- is
StampMedia. Dit algemeen
nieuwsmedium wordt
gecoördineerd door
C.H.I.P.S. vzw
-Communicatie en
Community, Humanitair,
Interactie en Innovatie,
Participatie en Society- en
betoelaagd door de
Jeugddienst van de Stad
Antwerpen, de Vlaamse
Gemeenschap en nu ook
via de jeugddienst van de
Stad Genk.

Erkenning VVJ.
Door de erkenning van VVJ
voelen de medewerkers
van StampMedia zich al
echte “journalisten” maar,
denkelijk vanwege hun
jeugdige naïviteit, zien ze
niet dat VVJ slechts één
doel voor ogen heeft en
dat is de beginnende
journalist “onder de knoet”
houden en sturen in de
door hen gewenste en
aanvaarde richting, kwestie
van een vinger in de pap te
houden en zichzelf een
reden van bestaan te
geven.

Toelage.
Onafhankelijke pers is in
elk democratisch land een
noodzaak en men kan zich
dus afvragen in hoeverre
een persagentschap, of het
nu StampMedia is of een
ander, onafhankelijk kan
werken als zij een toelage
krijgt van de Staat. Is er
geen reële kans dat, als de
berichtgeving niet naar de
zin is van de
subsidieverstrekker, deze
de geldkraan dichtdraait

met als gevolg : exit
StampMedia. Een scenario
dat door de jonge
journalisten ten alle prijze
geprobeerd zal worden te
vermijden dus bestaat de
kans dat ze gaan schrijven
met de pen en gaan kijken
door de bril van de
broodheer. Een gevaarlijke
en te vermijden situatie.

Stad Genk.
Ook de Stad Genk draagt
haar steentje bij en zij
doet dat door het ter
beschikking stellen van
infrastructuur voor het
jonge volkje. StampMedia
krijgt van de Stad Genk
een lokaal ter beschikking
-met licht, verwarming,
beveiliging enz.- in
Jeugdcentrum 26 in Genk
en daarbovenop jaarlijks
nog een subsidie van
8.000,- Euro, bovendien
hoopt StampMedia dat de
Stad Genk zal instaan voor
de aankoop van moderne
apparatuur en andere
werkmaterialen. Opnieuw
stelt zich hetzelfde
probleem als hierboven
uiteengezet ; Wat met de
onafhankelijkheid die
StampMedia, naar eigen
zeggen, zo hoog in het
vaandel draagt ? Wat met
de deontologische regel
dat journalisten zich door
niémand mogen laten
betalen ?

Geen probleem.
Burgemeester Jef Gabriëls
ziet geen probleem in de
tegemoetkomingen van de
Stad omdat dit gebeurt
onder de vlag van
subsidiëring van de lokale
jeugdwerking. Bart Soons
van de dienst jeugdwerk
van de Stad Genk geeft
iets meer uitleg en zegt
dat StampMedia inderdaad
voorlopig een lokaal ter
beschikking krijgt maar dat
StampMedia een

redactieraad gaat
oprichten en zoeken naar
een ander onderkomen dat
kan worden afgesloten
omdat het niet
aangewezen is dat zij als
persagentschap in een
“open” lokaal zitten. De
Stad Genk heeft een
overeenkomst met
StampMedia gesloten
waarin vervat dat de Stad
middelen spendeert aan
het agentschap die gelden
als werkingsmiddelen.
Soons ziet StampMedia als
een specifieke vorm van
jeugdwerk waarvan de
sterkte is dat de jongeren
zelf het nieuws in de
media brengen.

Andere
activiteiten.
Behalve Nieuws brengen
wil StampMedia ook
opleidingen gaan geven
voor jonge journalisten in
spé uit de omgeving van
Genk, deze mogen echter
niet verward worden met
de officiële
journalistenopleidingen
zegt Soons. StampMedia
zal ook perskaarten geven
aan haar journalisten
zodat activiteiten kunnen
worden bijgewoond
waarover verslag kan
worden gemaakt, het is
echter niet zo dat iedere
jongere die er binnen loopt
ook een perskaart krijgt,
deze moet “verdiend”
worden. Tot slot legt Soons
uit dat het de bedoeling is
dat deze jeugd zich op een
aantal vlakken gaat
ontwikkelen om zo wat
bijkomende competenties
te verwerven zodat ze hier
en daar, mogelijk, meer
kansen krijgen.

Andere
geldschieters.
Als persagentschap dat
erkend werd door VVJ, zou
het beter zijn dat VVJ ook

instaat voor de werking
van StampMedia, tenslotte
ontvangt de VVJ jaarlijks al
286.000 Euro van de
Vlaamse Regering, dus van
de Vlaamse
belastingbetaler, zodat ze
daarmee zelf kan instaan
voor de werking van
persagentschappen die zij
in haar gareel wil laten
lopen. Daarbuiten zit het
Fonds Pascal Decroos óók
reeds dicht bij de VVJ, ook
naar dat fonds vloeit al
250.000 Euro -plus de
rest-. De journalistiek in
Vlaanderen wordt
permanent en overal uit de
politieke hand gevoed,
nogal wiedes dat de
politiek, de journalistiek
stevig in de hand heeft.

EVDS 

StampMedia
te Genk
p/a
Jeugdcentrum
Rond Punt 26
3600 Genk
0485 53 52 27

Samenstelling
redactie :

Nadia
Amezghal:
Projectleidster.

Stefan Kolgen:
Coördinator.

Bert Roymans :
Jeugdwerker.

Tim Dalle :
Jeugd- en
diversiteitwerker.

Koen Stuyck :
Hoofdredacteur.
koen@stampmedia.be
0499 70 86 41



gaat het geheel
implementeren,
daarbij is het
belangrijk om

feedback te geven, ook al wordt er
niet ingegaan op het voorstel, toch
is feedback belangrijk, zodat de
persoon niet wordt ontmoedigd
wordt en in de toekomst geen

voorstellen  meer inbrengt.
De resultaten van het InnoWis
komen in het Europees systeem
terecht en kunnen dan in de
verschillende landen bekeken  en
toegepast worden.

Tienvoudige
opbrengst.
Bij AGC werden van de 800
InnoWizzers die werden ingebracht er
75 uitgevoerd, dit verspreidt over
België, Nederland, Italië, Czechische
Republiek en Rusland, details over het
aantal in België toegekende projecten
kon Brigitte van AGC niet geven, er
worden nog diverse dossiers
geëvalueerd. Voor de 75 gerealiseerde
dossiers werd er ongeveer 50.000
Euro geïnvesteerd, dit met een return
van meer dan 600.000 Euro. Er zijn
momenteel veel InnoWizzen in
behandeling, ook de Molse vestiging
heeft daar een behoorlijk aandeel in,
ook over de veiligheid, dat is voor AGC
ook belangrijk. AGC Mol verstrekt een
aantal gegevens die over een periode
van 6 jaar gaan, de piek ligt in 2008 -
zie inzet-.

Netto en  bruto.
Wanneer een initiatiefnemer van een
innovatiepremie geniet zijn daarop, in
de opzet van de minister,  geen sociale
lasten verschuldigd. In 2009 werden
te Mol 26 suggestiepremies betaald
waarbij de werknemer telkens 191
Euro kreeg uitgekeerd, de minister
vond dat blijkbaar weinig en zei dat
men qua innovatiepremie tot één
maand loon mag gaan -max 1% van
de loonmassa-, duidelijk een schot
voor de boeg van AGC. De minister
heeft zijn twijfels over de
geprojecteerde dia en belt naar zijn
kabinet en klaart de zaak van de
sociale lasten en de financiële impact
op de lonen uit. Van Quickenborne  is
verwonderd dat werknemers zich voor
een netto premie van 200 Euro in
zekere zin uitsloven, de suggestie dat
personeel misschien zou kunnen

van  15

... over het aantal
in België
toegekende
projecten kon
Brigitte van AGC
geen details
geven ...

participeren, werd met de kwinkslag
afgedaan dat het in Mol over
gebruiksklare dingen gaat. Brigitte
komt tussen en zegt dat het inderdaad

zou kunnen dat bepaalde InnoWissen

in aanmerking komen voor een Patent,
op de website is er daarom de
mogelijkheid om zo’n InnoWiz
verborgen te houden tot op het
moment dat het zover is, het is in het
systeem voorzien dat iets dergelijks
zou kunnen gebeuren.

Een voorbeeld.
Het eerste voorbeeld gaat over
mensen van de technische dienst die
een afdichting -tinbad- bestaande uit
een soort siliconenrubber hebben
verbeterd door andere materialen te
gebruiken, de opbrengst voor AGC
mag jaarlijks op 15 à 20.000 Euro
worden geraamd -dankjewel
innovator. nvdr-. Vloeibaar glas komt
terecht op een tinbad, vergelijk dat
met deeg van een pannenkoek die in
de pan gaat, maar hier is dat een
doorlopend proces, 24 uur per dag en
dit reeds 15 jaar lang.
Het tweede onderwerp ging over een

Jaar Aantal               aantal  premies            Totalen
          ingediend      Innovatie     Suggestie

2003 16 -- 14 14
3.688 3.688

2004 64 -- 28 28
5.537 5.537

2005 64 -- 30 30
2006 58 16 3 19

4.221 161 4.382
2007 68 13 18 31

3.412 1.531 4.943
2008 134 12 72 84

3.673 7.081 10.754
2009 95 19 26 45

 Suggestiesysteem - InnoWiz -AGC Mol

.... u moet maar eens
aan Colruyt vragen
hoe ze dat daar doen
suggereerde de
minister ...

Door dit systeem werd de hinder
van de “flow” in het tinbad, de grijze
houten balkjes stellen de achter
elkaar liggende carbonblokken voor.

opvangbak voor glas, eenvoudig,
maar toch al 20 jaar in gebruik. De
minister gaf een voorbeeld hoe men
bij Colruyt dergelijke initiatieven

kent, ondermeer
aan de wieltjes
van de
boodschappen-
karretjes, u
moet maar eens
aan Colruyt
vragen hoe ze
dat daar doen
suggereerde de
minister ...
Het derde en
laatste voorbeeld
handelde weer
rond het tinbad,
en handelde over
hindernissen
voor de “flow”,
de randen van
de rechthoekige
carbonblokken

werden schuin gemaakt zodat de
hindernis voor de flow, de facto
ophoping van materiaal op die plaats
vlotter verloopt.
De minister stelde expliciet de vraag ;
“is dat een gewone werknemer die
dat ontdekt heeft ?” Deze redactie
had daar nog meer vragen over
willen stellen, maar vragen stellen
wordt niet gewaardeerd.

Veiligheid.
Ook hier, net als overal, keek Morsum
Magnificat naar de veiligheid, Theo
Verschaeren had het in zijn
uiteenzetting terloops over de
veiligheid bij AGC te Mol. Tijdens het
kort bezoek in de fabriek hebben wij
toch drie items gezien waarover aan
de preventieadviseur van het bedrijf
vragen dienen te worden gesteld, het
gaat om :
1° TL Armaturen waarvan het vallen
van de lampen niet verhinderd is, het
gaat om oude armaturen waarbij  ook
even kan nagekeken worden of de
vele TL-armaturen  “I.C.” gekoppeld
zijn, dat zal ten goede komen aan het
verbruik/rendement  wegens een
verbeterde arbeidsfactor -Cos-Phi-.
2° XVB -of vvb- kabel van een
stopcontact die door een metalen
wand is gevoerd, maar er geen wartel
is gebruikt -art. 205 arei-.
3° Flessen met hoge druk inhoud
-300 Bar- die niet werden
vastgemaakt, dus met alle mogelijke
gevolgen van dien, kunnen omvallen.

We hebben de drie opmerkingen aan
de heer Verschaeren gemeld, die
beloofde om het aan de betreffende
dienst bij AGC over te maken, toch
heeft de heer Verschaeren zijn
twijfels omtrent onze beweringen,
inderdaad we zijn geen
keuringsorganisme, gelukkig maar ...

19 Morsum Magnificat®

  Morsum Magnificat 11e jaargang  n° 173 december 2009  19/30

Erik Verbeeck 



20 Morsum Magnificat®

  Morsum Magnificat 11e jaargang  n° 173 december 2009  20/30

van  05

hielen van de
uitgenodigde
politici -of andere
voor hen

belangrijke personen- wil likken, bij
een “Duveltje” een goed gesprek met
Marc Morren -en andere journalisten-
wil voeren, hoort er bij en zal heus
wel gepromoot worden, wie dat niet

doet en, zoals wij, zich onafhankelijk
en terughoudend opstelt, komt niet
sympathiek over en telt al vlug niet
meer mee.

Façade.
Het IPV laat voor sommige zaken de
“centen” regelmatig rollen,  keuze in
drank en dure versnaperingen is er
vaak in overvloed, daarop valt niets
aan te merken, maar de
infrastructuur die voor de journalisten
ter beschikking staat, beperkt zich tot
twee stokoude PC’s en dito schermen,
een Internationaal Perscentrum waar
journalisten slechts over twee PC’s
kunnen beschikken is toch niet in
verhouding met de façade die rond
het IPV wordt opgetrokken. De VJV
heeft in het IPV geen vast lokaal, hun
adres aan de Grote Markt 40 is dus
niets meer dan een brievenbus, de
VJV wordt in het IPV waar de VVJ de
toon aangeeft gedoogd, over de VJV
wordt bij de VVJ gezegd ;” Is dat
soms een frituur aan de Grote Markt
waar je een perskaart kan kopen”,
zegt dat niet genoeg?

40 jaar VJV.
Hilde Van Gool organiseerde in 2008
een bezoek aan Alfacam in Lint, waar
een actieve journalist zeker al ooit
geweest was en de Voorzitter van het
VJV kaartersclubje klopte het
gebeuren op tot  een niet  te missen
evenement, koppelde er zelfs een
feestmaaltijd aan voor het 40 jarig
bestaan van de VJV!  Leden die reeds
bij Alfacam waren, zoals wij, en niet
inschreven, misten dus de
feestmaaltijd.  Het is een beetje
vreemd dat de 40 jarige viering van
een vereniging gekoppeld wordt aan
het bezoek aan een commercieel
bedrijf zodat leden, die om één of
andere reden geen belangstelling
hebben om Alfacam te Lint nóg eens
te bezoeken, de maaltijd voor het
40 jarig bestaan moeten missen!
Tijdens de AV van 12 december 2009
kregen de +/- 25 aanwezigen te
horen dat het feestje te Lint de
vereniging  4.790 Euro heeft gekost!

... is dat soms
een frituur aan
de Grote Markt
waar je een
perskaart kan
kopen ...

Parkeren.
De VJV geeft aan haar leden, mits het
storten van 25 Euro, een
autopersplaat. Volgens Jean Marc Van
Belle mag men in Kortrijk daarmee
gratis parkeren, dat zou volgens
sommigen ook in Antwerpen, de
thuishaven van de VJV, het geval zijn,
maar we zien dat er in de
boekhouding van de VJV voor 2008
een bedrag van 800 Euro is
opgenomen voor parking onkosten,
parkeren is in Antwerpen wel duur
merkte Ronald Libin op, dat wil dus
zeggen dat de vergaderingen in het
IPV, 66 Euro per maand aan
parkeergeld opslorpen, er werd ook
1.960 Euro geïnvesteerd in
autopersplaten. De beheerraad liet
zich bovendien nog eens 4.000 Euro
betalen voor verplaatsingen!

Orgaan.
De opvatting van de Nieuwe Tydinghe
is sinds 2008 inderdaad beter
geworden, maar was dat wel nodig?
De media streeft naar online
journalistiek, gedrukte nieuwsbrieven
kosten veel te veel en quasi iedere
vereniging schakelt over op verdeling
via het Internet in PDF formaat.
Omdat er zich binnen de VJV enkele
oer-conservatieve zonderlingen
bevinden die geen computer bezitten,
wil de VJV persé een gedrukte versie
van DNT verdelen, de kostprijs
daarvoor in 2010 is 6.000 Euro, dit
geeft aan wat voor vlees de VJV in de
kuip heeft, het feestje te Lint en DNT
slorpen meer dan 10.000 Euro op
terwijl ze uit abonnementen maar
18.000 Euro in de kassa krijgen.
Wablief, meneer Libin? Het
organiseren van dergelijke
evenementen noemt de VJV het
kiezen voor haar pappenheimers, een
en al ijdelheid van een in de
journalistieke wereld niets
voorstellend kaartersclubje.

Onderhandelingen.
Tijdens de AV wordt gezegd dat het
ledenaantal in stijgende lijn gaat,
maar dat klopt niet, integendeel. De
Voorzitter verwijst in haar speech die,
zoals gezegd, door Luc Van Braekel
wordt voorgelezen, dat het
ledenaantal van de VJV een argument
is bij onderhandelingen.
Onderhandelen mevrouw Van Gool?
Ze durft niet eens een toespraak te
houden voor haar eigen vereniging,
hoe zou zij dan een stevige
onderhandelaar kunnen zijn? Heeft zij
gedurende haar 2 jaar durend
voorzitterschap “iets” voor de leden
uit de brand gesleept? Zo ja, wat?

Knippen en plakken.
Ook de bewering dat de website van
de VJV iets bijzonders zou zijn, is
misplaatst. Een lid merkt op dat de
erkenningcommissie degenen die
knippen en plakken en zaken van

anderen overnemen en deze dan in
de vorm van een nieuwsredactie
verspreiden, bij de VJV niet aanvaard
zouden mogen worden. Op de
website van de VJV ziet men in
overvloed informatie die van andere
organen afkomstig is. De VJV is
wellicht onwetend van het feit dat er
voor journalisten een “Mediargus”
bestaat, een up-to-date databank van
de meest belangrijke gazetten in
België die tot meer dan 20 jaar terug
gaat, de VJV zou beter bij Mediargus
goed onderhandelen om voor haar
leden betere condities af te dwingen.
De éénzijdige en ver van volledige
informatie die op de website van de
VJV verschijnt is meestal achterhaald.

Kwakkels.
Tijdens de recente AV hoorden we
enkele kwakkels zoals, dat het
bronnengeheim alleen voor
beroepsjournalisten geldt, dat men
met een VJV perskaart geen toegang
zou krijgen bij het Vlaams Parlement
en dat er voor activiteiten waarbij de
Koninklijke familie betrokken is, naar
het Paleis zou moeten mailen. Stuk
voor stuk nonsens waarmee ten
overvloede wordt aangetoond dat de
VJV dringend kennis moet opdoen en
meer naar  actievelingen zou moeten
luisteren in plaats van in een klein
vijvertje, boordevol bekrompenheid
en voorbijgestreefde methodes,  te
blijven vissen.

25 Jaar lid.
Vorig jaar stuurden 8 leden die 25
jaar lid waren, om hun geschenk in
ontvangst te nemen, hun kat, dit jaar
waren er weer vijf laureaten die
wegens 25 jaar lidmaatschap hun pen
mochten komen ontvangen. Slechts 1
ervan daagde op, namelijk de
kersvers verkozen Voorzitter Walter
Van Den Branden, de rest schitterde
weer in afwezigheid. Dit jaar waren
er voor de AV slechts een 25- tal
leden komen opdagen, vorig jaar
waren dat er zo’n 40, toch wil meneer
Libin doen geloven dat er in 2010
minstens 25 leden gaan bijkomen, als
we dat niet geloven maakt de man
van de VJV spaarkas ons wellicht wel
iets anders wijs.

Nieuwe Voorzitter.
Niettegenstaande Walter Van Den
Branden tijdens zijn eerste toespraak
zich een aanzienlijke ervaring
aanmeet, kunnen wij via Google niets
concreets over hem vinden, dat is
vreemd voor iemand die 25 jaar in
een journalistenvereniging actief is.
Maar misschien gaat Walter Van Den
Branden daar nu, in de schoot van de
VJV, werk van maken, daarom zal ik
mijn lidgeld -45 Euro- voor 2009 nog
eens betalen.

Erik Verbeeck 
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Rechtbank van Eerste Aanleg te Brussel:
Raad Voor Journalistiek versus Morsum Magnificat.

In “De Journalist”, het orgaan van de Vlaamse Journalisten
Vereniging klaagt Nationaal Secretaris Pol Deltour in het
novembernummer steen en been, ondermeer dat de
journalisten door de Justitie hard worden aangepakt en
opgezadeld met veel te hoge schadevergoedingen.
Mark Vandelooverbosch staat in datzelfde nummer als
Voorzitter van de VVJ, óók aan de klaagmuur.
Vandelooverbosch zei tijdens een persconferentie tegen
deze redactie; “och er zijn veel te veel journalisten”.  Wie
bepaalt er dan wie wél en wie geen journalist mag zijn,
meneer Deltour en Vandelooverbosch en nog enkele
anderen uit dezelfde -linkse- hoek.

Vrt.
Na de moord op André Cools -zie MM
169 aug. 2009- was de
“Deontologische Raad” nog altijd in
handen van een handvol -5- oudere
journalisten. Politiek en Justitie
wilden de journalistiek, uit vrees
voor meer schandalen, onder
controle houden. Aanvankelijk wilde
de Vrt, onder Bert De Graeve, niet
meewerken aan een nieuwe Raad
Voor Journalistiek, maar later
draaide de Vrt bij, Jan Ceuleers én
Filip Voets werden ingezet, twee BRT
ratten die niet vies zijn van “Rode”
propaganda, de laatste weken is dat
nóg maar eens aangetoond, de
“Rode tent” aan de
Reyerslaan heeft vele
stormen doorstaan, maar
staat desondanks nog
altijd overeind. Voor ons
staat Vrt voor Vriendjes
Rood Tendentieus.

Raad of
Rechtbank Voor
Journalistiek?
De politiek -Dirk Van
Mechelen- legde meteen 1
mio Euro voor de RVJ op
de tafel, uitgevers idem
dito, politiek en uitgevers
van gazetten en
tijdschriften betalen om
journalisten in hun gareel
te laten lopen. Kandidaat
journalisten moeten eerst
twee jaar als stagiair
werken, kunnen bewijzen
dat zij van hun
pennenvruchten kunnen
leven, pas dan kunnen zij
volwaardig journalist
worden op voorwaarde
dat zij door het Ministerie
Van Binnenlandse Zaken
erkend worden!!  Als
gevolg van voorgaande
bepaalt de VVJ en de RVJ
wat er door iedereen die
journalistieke activiteiten

ontplooit, mag geschreven worden,
zoniet treden enkelingen binnen de
VVJ én de RVJ op, “enkelingen”
omdat slechts een kleine kern écht
beslist en de rest meelopers zijn. Feit
is, dat de RVJ voor haar beoordeling
methodes hanteert die gelijk zijn aan
deze van Rechtbanken. Op dat item
kreeg de RVJ van de Rechter in kort
geding, dat Morsum Magnificat -Erik
Verbeeck- heeft ingespannen,
ongelijk. De Rechter heeft uit de
besluiten ook kunnen vaststellen dat
de RVJ meer  als “Rechtbank” dan als
“Raad” functioneert, de gebruikte
bewoordingen in de RVJ besluiten zijn
ter zake duidelijk.

Beslissen en
uitspreken.
De wijze van werken van de RVJ legt
ondermeer een hoorzitting op waarbij
advocaten t.o.v. de RVJ en de
Voorzitter van de hoorzitting, in ons
geval Emeritus Raadsheer Raad Van
State Greta Bourgeois, een
verdediging mag opbouwen, de
-hautaine- houding van de RVJ zegt
duidelijk: “wij hebben het hier voor
het zeggen” mevrouw Greta
Bourgeois stelde zich tijdens de
hoorzitting bijzónder autoritair op,
zowel t.o.v. de klager als de
beklaagde, Greta Bourgeois heeft zich
als Magistraat in onteigeningsdossiers
buitengewoon onpopulair gemaakt,
zoals wij hebben kunnen vaststellen,
met reden, die dame stamt blijkbaar
nog uit de tijd van de inquisitie. Hoe
dan ook, de RVJ zegt dat zij “beslist”
en “uitspraken” doet waarbij zij zich
voordoet als een jurisdictionele
instantie, maar dat is niet het énige
punt dat aangeeft dat de RVJ zich als
een Rechtbank opstelt en zo had de
Rechter in kort geding het óók
begrepen.

Kort geding.
In het dossier van Rita Wuyts, die

dezelfde klacht indiende
met exact dezelfde
feiten bij het parket te
Leuven, daarbij het
verloop van het
onderzoek niet wenste
af te wachten, de facto
te doorkruisen, was
Morsum Magnificat vast
besloten zich niet op de
slachtbank van de RVJ
te laten leggen. Dat
werd tijdens de
hoorzitting van de  RVJ
van 2 juni 2009
duidelijk gemaakt,
maar desondanks zou
de RVJ op 18 juni 2009
een publieke uitspraak
doen.
De Rechter in Kort
geding gaf Morsum
Magnificat op 16 juni
2009 gelijk en legde de
RVJ verbod op om het
resultaat van hun
bevindingen in de zaak
Rita Wuyts publiek te
maken. De Raad Voor
Journalistiek beet dus
voor de eerste keer in
het zand.

Onderstaande werd ons gevraagd om in
augustus 2008 te publiceren, maar we doen het pas nu.

De zaak Comité Artikel 16.
Zij noemen zichzelf
hoogleraar en
wetenschappelijk
onderzoeker. Zij zijn de
naam wetenschapper niet
waardig. Neem nu de
Rechter in het Arbitragehof
Prof.André Alen. Hij
verkleutert en mismeestert
de rechtspraak van zijn
bloedeigen zogenaamd
Grondwettelijk Hof

De Marc Boes -broer van de
Cassatieboes?-, de Greta
Barones Suetens-
Bourgeois -bijna voor haar
doctoraat gebuisd volgens
prof. Em. Jaak Herbots-, de
reeds genoemde Alen -de
big Dehaeneboy-, zij
spreken de Macht naar de
mond omwille van hun
eigen hoge-?- positie. Zij
geven op bijna
kinderachtige wijze de
stempel “gezien en
goedgekeurd” aan de

Belgische
onteigeningswetten, die
nog altijd niet op een
fatsoenlijke manier op hun
grondwettelijkheid
onderzocht zijn -zie
Pasinomie 1835, p.191-Zij
misleiden hun studenten.

K.U.L.-rechtsfaculteitsbaas
Pol Van Orshoven -sedert
zijn rookstop volkomen
ongenietbaar, dixet Jaak
H.- zal weer fulmineren.
Het zal ons worst wezen.
De Pol mag het gerust
weten. Wij dagen Pol en
zijn pseudo-
wetenschappers uit tot een
debat over hun lichtzinnige
standpunten over de
onteigeningswetten.

Het Koninkrijk Vlaams
Rechtsgenootschap Leuven
lijkt ons de beste “getuige”
in het verbaal duel waartoe
wij deze Heren uitnodigen

Voor Comité Artikel 16
Luc Lamine
Secretaris. vervolg 22
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Tussen-
vonnis.
Morsum

Magnificat volgde de beschikking en
dagvaardde de RVJ binnen de maand
ten gronde, de zaak komt op 28
januari 2010 voor de Brusselse
Rechtbank van Eerste Aanleg.
Cruciaal en aanleiding van deze zaak
is de uitspraak van de RVJ inzake Rita

van  21

Wuyts. De advocaten van de RVJ
gaven aanvankelijk de indruk dat hun
cliënt de uitspraak over de klacht van
Rita Wuyts zouden overhandigen,
maar nu blijkt in extremis dat het
vertrouwen van de advocaat van
Morsum Magnificat werd misbruikt.
Daarom wordt nu aan de rechtbank
een tussenvonnis gevraagd om de
RVJ te verplichten de uitspraak in het
kader van deze zaak te

overhandigen, deze zaak gaat verder
op 28 januari 2010.

Zaak Rita Wuyts.
Ondertussen komt het beroep dat
Rita Wuyts tegen de beschikking van
de Kortgedingrechter te Leuven
inspande,  in Hoger Beroep voor te
Brussel.

De schending van de privacy  Commission

eID-kaart overal?
Het zal elkeen van ons wel eens zijn
overkomen dat de eID-kaart moet
worden bovengehaald om onze
identiteit te controleren, geen
probleem indien dat door politie en/of
andere ordediensten gebeurt, echter
vandaag lijkt het wel alsof we
constant onze eID-kaart moeten
voorleggen aan Jan en Alleman, bij
de bank, bij de post, bij -sommige-
bibliotheken, allerlei overheden en ga
zo maar door, de vraag is : mag dat
allemaal wel?  Het opvragen van de
eID-kaart is, in sommige gevallen,
misschien een goede zaak maar het
is niet nodig dat een kopie ervan -de
meeste bedrijven hebben een
kaartlezer- wordt opgeslagen,
immers, wie garandeert dat
deze gegevens niet door derden
kunnen worden gelezen, er is
trouwens de wet van 8 augustus
1983 tot regeling van een
Rijksregister van de natuurlijke
personen.

De Post.
Als houder van een rekening bij
De Bank van de Post ging
iemand naar een postkantoor
om een adreswijziging te laten
doorvoeren. De eID-kaart
moest worden bovengehaald die
in de kaartlezer ging en de
dame achter het loket vond het
nodig om het nieuwe adres door
haar micro te schallen zodat alle
aanwezigen via de luidspreker
óók meteen wisten welk het
nieuwe adres van de klant was,
niet erg, maar evenzo niet

nodig. Daarover werd door de klant
uiteraard een opmerking geplaatst en
de kantooroverste werd erbij gehaald
die het verstand had om de verdere
afhandeling in een apart lokaaltje te
doen.

Zaak “Hulp in
woningnood”.
Niet iedereen is eigenaar van een
woning, niet iedereen kent materiële
voorspoed in het leven en is daarom
genoodzaakt, om te kunnen wonen,
zich te wenden tot een 'sociaal'
verhuurkantoor. In Berlare, of  het
gehucht van De Gucht, heeft de

sociale woonmaatschappij Hulp in
woningnood, zich recent gevestigd in
een spiksplinternieuw onderkomen,
het kreeg aandacht in de gazet die bij
de politieke kleur van Karel De Gucht
hoort, maar ze hebben wel een zeer
speciale manier om klanten te woord
te staan. Alle gegevens, nodig om op
de wachtlijst voor een sociale woning
te komen, worden uitgewisseld aan
een loketje zoals men 30 jaar geleden
nogal eens aantrof in een
postkantoor, volkomen
voorbijgestreefd en geen énkele vorm
van privacy.  Bovendien doet het
vertrek waarin "het luik" is
ondergebracht, ook dienst als
wachtruimte zodat iedereen de
vertrouwelijke gegevens die worden
uitgewisseld, ondermeer betreffende
het inkomen, kan horen.  Als klap op
de vuurpijl vind de loketbediende het
nodig om de eID-kaart in de lezer te
stoppen en een kopie ervan op te
slaan in haar systeem.  Het privacy
beleid, compleet met loket, van Hulp
in woningnood indachtig, lijkt dat in
dit geval niet aangewezen, bovendien
is het opslaan disproportioneel. In dit
dossier kan de Privacycommissie niet
tussenkomen, er moet bij Hulp in
Woningnood worden aangeklopt-sic-.

Warenhuis.
Het vierde dossier dat we
toegespeeld kregen, gaat over een
Warenhuis waar abonnementen voor

internetproviders worden
verkocht.
Het niet nader genoemd
warenhuis heeft midden van de
showroom een kantoor met deels
toonbank geïnstalleerd, de
toonbank geeft zicht op diverse
grootbeeld televisietoestellen en
staat haaks op het bureel.
Terwijl een koppel voor het
bureel zit, kunnen potentiële
klanten, die de grootbeeld-
schermen bewonderen, ook de
computerschermen zien met de
gegevens van de klanten en deze
vanaf de eerst rang aflezen -zie
schets inzet-. Uiteraard zijn
dergelijke toestanden een
schending van de privacy.

Je gaat naar een verhuurkantoor om een woning te
huren, je staat aan het loket waar een reeks vragen
worden gesteld, ondermeer hoeveel je verdient, de
uitgaven, gezinssamenstelling en allerlei persoonlijke
zaken waar buitenstaanders hoegenaamd geen zaken
mee hebben. Dat was nog geen probleem geweest, ware
het niet dat tijdens het vragen stellen andere personen
werden binnengelaten die moeten wachten wegens
“loket bezet” zij kunnen plaatsnemen en de gesprekken
volgen, de reinste schending van de privacy, plaats van
het gebeuren : 6 oktober 2009 bij “Hulp in Woningnood”
Gaver,70 te 9290 Berlare.

vervolg 23

Balie

Hier sta ik
en kan het
scherm van PC
1 goed lezen
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Bureel midden in de showroom
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van  22
Privacy
commissie.
In dit dossier

neemt de privacy commissie waarin
het gebeuren werd uitgelegd, wel
stelling en verwijst ondermeer naar
de inhoud van Art. 16 § 4 van de
privacywet -Wet van 8 december
1992-:
"Om de veiligheid van de
persoongegevens te waarborgen,
moeten de verantwoordelijke van de
verwerking, en in voorkomend geval
zijn vertegenwoordiger in België,
alsmede de verwerker, de gepaste
technische en organisatorische
maatregelen treffen die nodig zijn
voor de bescherming van de
persoongegevens tegen toevallige of
ongeoorloofde vernietiging, tegen
toevallig verlies, evenals tegen de
wijziging van of de toegang tot, en
iedere andere niet toegelaten
verwerking van persoongegevens".
Daarmee erkent  de CBPL duidelijk
het probleem, de voorlaatste alinea

Erik Verbeeck 

CBPL
Commissie voor de
bescherming van de
persoonlijke levenssfeer
Hoogstraat, 139
1000 Brussel
02 213 85 40

luidt als volgt : “De commissie heeft
een bemiddelingsbevoegdheid en kan
uw warenhuis contacteren om hen te
wijzen op dit probleem”.
Met bovenstaande wordt nogmaals
aangetoond dat wij als grote publiek
niet álles hoeven te accepteren en dat
er middelen bestaan om ertegen te
protesteren.

De eerste keer.
Nadat de reactie van de CBPL bekend
werd, contacteren wij het betreffende
warenhuis, in eerste instantie krijgen
we de klassieke afwijzingen en het
naast de kwestie antwoorden.
Wanneer we uitleggen dat we alles
minitieus hebben nagetrokken, de
Privacycommissie stelling nam en het
warenhuis door de CBPL nog op de
hoogte zal worden gebracht, geeft
men toe en zegt dat het de eerste
keer is dat daarover klachten zijn,
“maar we zullen met de opmerkingen
rekening houden” zegt de
verantwoordelijke verkoper die,

“vanwege de privacy”, zijn naam niet
wil zeggen,

Meer dossiers.
Dit is het eerste artikel van een reeks
die nog zal volgen, elk dossier zal aan
de CBPL worden voorgelegd, in de
volgende MM’s komen we met de
resultaten en een recapitulatie terug.

Van den Hooff - GOMARENTING cvba

Na het novembernummer hadden we gehoopt over  de zaak
nog wat méér te kunnen brengen, maar behalve het feit
dat Frans Van den Hooff sinds begin december 2009 met
Goeminne Invest overhoop ligt, zijn we niet veel verder
gevorderd.

Frans Van den Hooff overhoop met vennoot Goeminne Invest.

Gedaantewisseling.
De vroegere KMO Boekhouding &
Management, voert op 24 december
2007 enkele wijzigingen door, het
gaat om een kapitaalverhoging, een
doelwijziging en een wijziging van de
naam in Van den Hooff-
GOMARENTING, dit is zowat een
gedaantewisseling.

Goeminne Invest.
Samen met voorgaande wijziging
worden ook bestuurders benoemd,
daarbij Frans Van den Hooff, Maria
Reusen én Goeminne Invest een
maatschappij die op 7 september
2005 werd opgericht en buiten de
handel in inox design artikelen, ook
metaalcontructies maakt en plaatst
maar, volgens de statuten, ook actief
is in de aankoop, verkoop, ruiling en
verhuring van onroerende goederen
van alle aard.  Het kapitaal is
vastgesteld op 18.600 Euro waarvan
6.200 Euro volstort. Op 23 januari
2009 voert Goeminne Invest bvba
een statutenwijziging en
kapitaalsverhoging door, het wordt
nu 268.600 Euro. Ondertussen werkt
de maatschappij samen met Van den
Hooff-Gomarenting.

Allerlei problemen.
Frans Van den Hooff is blijkbaar geen

gemakkelijke man, maakt buren
verdacht van diefstal maar kan dat
niet hard maken. De inrichting van het
bedrijf aan de Steenweg op
Dendermonde 147 te 9308 Aalst is
niets minder dan een puinhoop, neemt
daarbij een grote strook van het
openbaar domein in beslag. De
uitbating van het tuin- en
campingcentrum, de opslag van
gasflessen en andere met de uitbating
gerelateerde zaken, zijn niet in orde,
de bouwpolitie voert een onderzoek
naar de gebouwen. De vennoten van
Goeminne Invest slagen er blijkbaar
ook niet in om Frans Van den Hooff
diets te maken dat de puinhoop wat
zou moeten worden opgeruimd, een
betonnen vloer waarop huurmachines

voor onderhoud kunnen staan was
reeds door Gerwin Goeminne
gerealiseerd, maar uiteindelijk werd
de verstandhouding dermate slecht,
dat op 9 december de samenwerking
werd gestopt.

Lawaaihinder.
De partners van Goeminne Invest,
Ann Goeman en Gerwin Goeminne,
verhuurden alleen machines die
eigendom zijn van de firma van Frans
Van den Hooff-Gomarenting,
machines worden op- en afgeladen,
dat dit ook op zondagavond gebeurt
is best mogelijk zegt men ons bij
Goeminne Invest, op het feit dat de
buren klagen dat dit ook op
zondagavond laat gebeurt, reageert
Goeminne Invest in feite niet, de
samenwerking is afgelopen, het
koppel is duidelijk teleurgesteld in
Frans Van den Hooff.

Geen zaken mee.
Een reactie van Frans Van den Hooff
hadden we nauwelijks mogen
verwachten, wij hebben daar geen
zaken mee, zegt Frans en legt de
telefoon in. De buren die aangewezen
werden voor de diefstal ontkennen
dat formeel. Frans Van den Hooff
beweert wel dat hij een getuige heeft
maar aan de politie -L.G.- kon hij toch
geen namen van getuigen geven.
Mocht Frans Van den Hooff met de
verhuring van machines niet verder
kunnen dan kan hij nog altijd een
redactie van een plaatselijke
roddelkrant openen, zijn Limburgse
roddeltante zou in dat kader goed
passen.

EVER 
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Huldenberg 9 december 2009

Zaak Rita Wuyts

               Brussel 16 december 2009

Toen Rita Wuyts op 30 april 2009
met haar verzoek, via een kort
geding te Leuven, om de publicaties
van Morsum Magnificat te stoppen,
bot ving, zette ze haar -tweede-
advocaat aan de kant en vond het
nodig om Hoger Beroep aan te
tekenen. Hoger Beroep aantekenen
tegen een kort geding voor iets dat
zonder voorwerp is, kan ook haar
politieke advocaat voor de Rechter
niet vergoelijken.  De Rechter in
Hoger Beroep merkte op dat
advocaat MDC zelf al had
aangegeven dat er in feite geen
hoogdringendheid meer was en het
Hof dan ook moeilijk nog in die zin
een vonnis kon uitspreken. De
advocaat probeerde dan maar voor
Rita Wuyts een vermindering van de
wettelijke rechtsplegingvergoeding
uit de brand te slepen en stelde aan
de Rechtbank voor om 75 Euro in
plaats van 1.200 Euro aan de
tegenpartij toe te kennen. Eline
Tritsmans de advocaat van Morse-
Press VOF had geen moeite om dat
van tafel te vegen, de uitspraak volgt
op 13 januari 2010. Als Rita Wuyts in
Hoger Beroep óók bot vangt, staat ze
voor minstens 2.400 Euro
gerechtskosten die ze aan Morse-
Press VOF zal moeten betalen.

RABA Huldenberg

André V. krijgt op 30 november 2004
van het FANC een bericht  dat er op
zijn gebouw een radioactieve
bliksemafleider staat, het bewijs
daarvan geeft het Agentschap echter
niet. André stuurt al op 1 december
om 11:33u een e-mail naar een

gespecialiseerde firma die hem de

Foto van de verdwenen
RADAC te Huldenberg. De
pijl wijst de Beryllium
container aan die niet
doorprikt was door vogels.

juiste informatie geeft, óók dat het
Krypton gas -Kr 85- mogelijk
ontsnapt is en het FANC dan wettelijk
gezien een probleem heeft.
André stoort zich er niet aan dat hij
dat toestel niet in eigen beheer kan
laten verwijderen door iemand die
daarvoor geen vergunning heeft.
André V. reageert op 1 december
2004 om 14:30u “Wij hebben een
termijn van 6 maand”. Blijkt nu dat
André de RADAC zelf verwijderd
heeft, ergo, hij zegt niet wie het
toestel heeft afgebroken of wat er
mee gebeurd is.
De Leuvense Justitie daagde André
voor de Correctionele Rechtbank die
de zaak op 10 september 2009
behandelde en het FANC opdracht gaf
te Huldenberg een kijkje te gaan
nemen en te meten of er nog sprake
is van radioactiviteit. Ondertussen is
dat gebeurd en zoals verwacht heeft
het FANC niets gevonden.
Op 9 december 2009 kwam de zaak
weer voor de Correctionele Rechtbank
te Leuven en de Rechter zal op 13
januari 2010 uitspraak doen.
nvdr- Nogal wiedes dat het FANC
niets kan vinden, maar daar gaat het
hier niet eens om, André V. heeft een
toestel zelf verwijderd terwijl hij
daarvoor geen vergunning had. Er
was op voorhand ook niet vastgesteld
dat de RADAC zijn Krypton 85
verloren had, het kan dus best zijn
dat er nog wél Krypton aanwezig was.
In dat geval zal dat door de
ondeskundige verwijdering
ongecontroleerd ontsnapt zijn. In
feite zou de Rechter dat niet mogen
tolereren.

          VDV

De Directeur van de Vlaamse
Diabetes Vereniging, Stijn
Deceukelier is in zijn kam gepikt, een
diabetesvereniging is er voor
Diabeten, óók degenen die
onvoldoende inkomen hebben, óók
voor de diabeten onder de daklozen.
Toen op 16 oktober 2009 bij de VDV
een bericht binnenliep dat het OCMW
van Berlare een voedselpakket aan
een diabeet bedeelde dat uitpuilde
van gesuikerde producten, was de
Directeur op het Internationaal
Diabetescongres te Montreal, zijn
medewerkerster telefoneerde met
maatschappelijk werkster Liesbeth
van het OCMW te Berlare en liet zich
een leugen op de mouw spelden.
Deceukelier beloofde snel een actie
bij OCMW’s, maar op de brief van 16
oktober heeft de VDV niet eens
gereageerd, ondertussen blijft de
diabeet voedselpakketten ontvangen
die uitpuilen van gesuikerde
producten. Ook met de zelfcontrole is
er voor diabeten die de strips niet
kunnen betalen, een probleem. De
VDV realiseert jaarlijks een

zakencijfer van 800 Euro met
teststrips, voor de aankoop zet de
VJV blijkbaar potentiële leveranciers
onder druk, maar toch blijven de
strips voor diabeten met een laag
inkomen, veel te duur. Het is een
schande dat de VDV winst realiseert
op de kap van de diabeten.
Sommigen hebben ook hun twijfels of
de VDV via hun tijdschrift  bepaalde
publiciteit kan/mag maken.

  OCMW Berlare

In Berlare -het gehucht van De
Gucht- heeft de -Open Vld- politiek
óók veel te veel invloed op het OCMW
dat, zoals blijkt uit vorig artikel -VDV-
zelfs geen oog heeft voor diabeten
-sic-. Op het moment dat het OCMW
van Berlare daklozen op haar
grondgebied niet kon helpen werd,
op 15 oktober 2009 in aanwezigheid
van “hun” Karel, een gloednieuw RVT
Ter Meere geopend.
Het OCMW van Berlare heeft in de
Baron Tibbautstraat, 13 een vervallen
huisje waarin een “winkel” voor
tweedehandskledij is gevestigd, er is
wat kledij ter beschikking, maar het
stelt écht niets voor. Het is de
bedoeling om de kledij in het nieuwe
gebouw van het OCMW onder te
brengen en bij de opening van Ter
Meere heeft het OCMW van Berlare
hare ware gelaat ter zake getoond.
Terwijl vijftig meter verder in het
“winkelkrot” niet eens fatsoenlijke
kledij ter beschikking was, werd in de
vitrine van het nieuw OCMW de
indruk gewekt dat er kledij à la
Avenue Louise ter beschikking wordt
gesteld, een zeer misplaatste
decadentie.

Berlare 16 oktober 2009

De vitrinekast van het OCMW
Berlare, van voren “pront” en van
achter “stro...”
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haar
verantwoordelijkheid
niet-sic-.
De materiële

schade werd na de brand bepaald op
2.368.587 Bef, er werd met een
ouderdomsverlies van 15% voor de
inboedel en 12% voor het gebouw
rekening gehouden.

Brandstichting?
Een regelmatig voorkomend
feit is dat er opzettelijke
brandstichting wordt
ingeroepen, dat was ook het
geval in de zaak Caretti te
Genk en dat deed de
verdediging van Electrabel,
om de tekortkomingen van
haar net te verdoezelen, hier
dus ook, citeert daarbij in haar
conclusies zelfs namen, zelfs
de dochter van het slachtoffer
wordt door Electrabel verdacht
gemaakt.  Een vriendin van
een zoon , die tijdens die
nacht ook aanwezig was en
na een uitstap om 02:15u
arriveerde, heeft niets
gemerkt.

Parketexpert.
Na de brand -16 mei 1992 om
03:50u-  werd door het Parket
van Brugge, Ir. Richard
Derycke als expert
aangesteld. In diens verslag
van 16 mei 1992 is Derycke al
op bladzijde vier duidelijk :”
... we onderzoeken het
stroomnet en vinden een
onregelmatigheid ...” en
verder : “ ... de draden die
in het gras vallen zijn nog
onder spanning ....” verder
lezen we : “ ... de foto’s
tonen parelvorming aan de
breuk van de draad, deze
breuk ontstond aan de
doorgang van de wand
tussen badkamer en WC
ruimte .... “. De uiteindelijke
eerste conclusie op de dag
van het gebeuren van expert
Richard Derycke op bladzijde
10 is : “ Er blijft dus twijfel
tussen kortsluiting en
brandstichting”.

Opmerkingen
van deze redactie.
In januari 1995 komt deze redactie in
contact met de weduwe Marceline Van
Rie die van de belangenloze hulp,
kennis en ervaring gebruik wenst te
maken, achteraf wordt dat, zoals
blijkt, misbruik. De verdachtmakingen
omtrent brandstichting worden niet
bewezen en daarom moet de piste
van het elektrisch probleem worden
gevolgd. Morsum Magnificat
formuleert op 28 augustus 1995 op
het deskundig verslag van Ir. Richard
Derycke zes bladzijden commentaar.

Als gevolg daarvan heeft Marceline
Van Rie een aantal acties op het
getouw gezet;
° De verzekeraar Assubel wordt op
17 januari 1997 gemaand om
duidelijkheid.
° Op 23 februari 1997 wordt het
Ministerie van Economische Zaken via
een aangetekend schrijven om een
onderzoek gevraagd.

Dagvaarding.
De bewijzen dat de niet conformiteit
van de toevoerleiding de oorzaak van
de elektrocutie is, stapelen zich
blijkbaar op, niet alleen deze
redactie, maar ook anderen denken in
die richting. Op 29 april 1997 wordt
Electrabel door Marceline Van Rie en
haar 3 kinderen, Gino, Peter en Patsy
gedagvaard voor de Rechtbank van
Eerste Aanleg te Brussel.  Uiteindelijk
komt de zaak voor de Brugse Rechter
die de eisen van de aanleggende
partij afwijst.
De weduwe en de erfgenamen van
wijlen Georges Wittevrongel leggen
zich niet neer bij de beschikking van
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de Brugse Rechter en tekenen Hoger
Beroep aan.

De proeven,
de praktijk,
de ommekeer
Omdat de theorie en de praktijk soms
heel ver uit elkaar liggen, Professoren

nogal graag op de
wetenschappelijke toer gaan,
organiseerde Morsum
Magnificat  op 19 en 27
november en op 1 december
2001 een reeks praktische
proeven.  Daarvoor werd de
situatie op het ogenblik van
de elektrocutie te Sijsele
nagebootst, meer bepaald
350 meter koperen luchtnet
van 35mm² en een aftakking
van 15m in 6mm². Die 15m
is belangrijk omdat de
blanke draden die bij de
elektrocutie in de tuin lagen
en oorzaak waren van de
elektrocutie, ook dezelfde
lengte hadden.  De proeven
werden door een reeks
prominenten en deskundigen
ter plaatse op de voet
gevolgd, Industrieel
Ingenieur Gustaaf
Vanbavinckhove van de
Algemene Directie Energie
heeft de proeven aan de
theorie getoetst en kwam tot
de vaststelling dat deze
“juist” waren, bijgevolg de
zekering van 125A  in de
cabine van Electrabel had
moeten werken.

Parketexpert,
de versie ná
de proeven..
Door het Hoger Beroep
komt de zaak voor de Eerste
Kamer van het Hof van
Beroep te Gent die opnieuw
dezelfde Expert aanstelt.
Maar in 2004 liggen de
kaarten anders dan in  april
2000, Ir. Richard Derycke
beschikt nu, vanwege de
kortsluitproeven én het

verslag van Ing. Vanbavinckhove,
over nieuwe en voor Electrabel zeer
belastende elementen.
Op bladzijde 8 van het rapport van 7
januari 2005 lezen we : “... er is
geen commentaar op de
testopstelling ...” en verder: “ ... de
proeven die men kan aannemen
zijn deze met 220 en 230V ....” en
wat belangrijk is : “ ... men kan er
van uitgaan dat, door het feit dat
de werkelijke aftakkabel
aaneensmolt, de smeltveiligheden
doorbrandden na de elektrocutie

Isolatie van de draden was
binnen de 4 seconden gesmolten.

Deze proef werd door Ing. G. Vanbavinckhove
theoretisch benaderd en bevestigd, maar de Gentse
Professor spreekt dat in zijn rapport tegen ! Het
Ministerie van Economische Zaken -Algemene
Directie Energie- wordt hier dus teruggefloten.

vervolg 26
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van Georges
Wittevrongel.. “,
deze stelling deed
het bloed bij

Electrabel koken, gaf aanleiding tot
een aantal giftige pijlen die richting
Expert Richard Derycke werden
afgevuurd, ook
omtrent de
proeven werd
met de nodige
modder naar
Morsum
Magnificat
gegooid, toch
was Electrabel
toen in 2001 ook
uitgenodigd tot
het bijwonen van
de proeven,
maar zij stuurden
hun kat, wie wel
aanwezig waren
was :
° Ir. Guido
Haekens
Hoofdingenieur Directeur van de
Arbeidsinspectie.
° Ir. Stefaan Leuckx Technische
Inspectie Limburg.
° Ing. Raymond Jordens, Technische
Inspectie Limburg.
° Professor Emeritus Willy Geysen KU
Leuven.
° Ingenieursbureau Lefèvre -in
opdracht van Professor Van De Velde
UGent-.
° Gustaaf Vanbavinckhove Algemene
Directie Energie.
Al die aanwezigen hebben niet alleen
de opstelling maar al de
proeven ongehinderd kunnen
bijwonen, het 12 bladzijden
tellend verslag van Ing.
Vanbavinckhove heeft de
praktische proeven aan het
theoretisch model getoetst en
juist bevonden en het is daarop
dat Ir. Richard Derycke zich dan
ook in zijn tweede rapport heeft
gesteund.
In de eindbesluiten van Richard
Derycke vinden we ondermeer :
“ Het vastgestelde
doorsmelten duidt erop dat
er een zwaardere afzekering
was van 200A. Daardoor
blijven de afgebroken lijnen
onder spanning en is de
elektrocutie van Georges
Wittevrongel er het gevolg
van ...”.  Hier wordt duidelijk dat de
proeven die door Morsum Magnificat
in 2001 werden gevoerd en aan de
uitgever ervan toen 500.000 Bef
hebben gekost, wel degelijk
doorslaggevend zijn geweest in de
beslissing van de door het Hof van
Beroep te Gent aangestelde expert.

Deskundigen die
mekaar tegenspreken.
De bocht van 180° die Ir. Derycke in
zijn verslag van 16 mei 2005 t.o.v.
van dat van 16 mei 1992  neemt,
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stuit op heftig verzet van Electrabel
die nu -na Morsum Magnificat en Ing.
Vanbavinckhove-,  Richard Derycke
op de korrel neemt.  De kaarten zijn
nu immers dermate in het nadeel van
Electrabel  geschud dat de grote
Electrabel zich als een in het nauw

gedreven kat  voelt
en het van het Hof
van Beroep te Gent
gedaan krijgt om
opnieuw een
deskundige aan te
stellen, nu wordt
het de Gentse
Professor Luc
Dupré van de
UGent. Voordien
had Electrabel ook
al de steun
gevraagd -en
gekregen- van een
Prof. van de VUB
en het
Expertenbureau

BEM, maar dat mocht allemaal niet
baten. Alhoewel Professor Luc Dupré
een hoogstaand deskundig verslag
opstelt moet blijken dat er nog altijd
een groot verschil is in de zienswijze,
ergo in de resultaten, waar een
Rechter normaliter geen touw meer
aan vast kan knopen.

Ongelooflijk
maar waar.
Daar waar bij  de kortsluitproeven het
doorsmelten van de 125A binnen de
4sec een feit was, Industrieel

Ingenieur Gustaaf Vanbavinckhove
dat met theoretische berekeningen
bevestigde, gaat  Professor Luc Dupré
op bladzijde 4 van zijn deskundig
rapport nog een heel stuik verder en
stelt : “... De kortsluiting in het
bijgebouw gebeurde immers
voorbij de ’125 A - beschermde
lengte’ en de ’160 A - beschermde
lengte’ van de 7mm²- aftakdraden
zodat dergelijke zekeringen niet in
werking konden treden ... “.
Voorgaande conclusie staat haaks op
de proeven én de berekeningen van
een Ingenieur van het bevoegde

 ... het vastgestelde
doorsmelten duidt
erop dat er een
zwaardere
afzekering was
van 200A. Daardoor
blijven de afgebroken
lijnen onder spanning
en is de elektrocutie
van Georges
Wittevrongel er
het gevolg van ....

Deze berekening van Ing. G.Vanbavinckhove
staat haaks op de besluiten van UGent
Professor Luc Dupré die zegt dat de zekering
niet doorsmelt , hier staat 4sec. bij een
zekering van 125A.

Ministerie van Economische Zaken!
-inzet-. Deze totaal verschillende
zienswijze is de reden waarom
Morsum Magnificat niet -meer- op de
wetenschappelijke toer wilde gaan en
overging tot het nemen van
praktische proeven die zeer duidelijk
waren, uiteraard is de exacte
nabootsing van de toestand te Sijsele
onmogelijk, lengten en diameters van
geleiders werden bij de proeven
gerespecteerd, maar over  de
impedante kortsluiting kan getwist
worden, wij zijn er van overtuigd dat
geen enkele Professor in België een
sluitend theoretisch model van een
dergelijke situatie kan maken, dat
moet Professor Dupré van de UGent
in casu ook geweten hebben, want
om dit dossier uit het
wetenschappelijk slop te halen, is de
Professor -terecht- in een ander
vijvertje gaan vissen.

Staat Electrabel
soms boven;
het AREI, BFE Regels,
ARAB en de regels van
goed vakmanschap?
Er is tussen partijen een hoop twist
ontstaan omtrent de toepassing van
de wet van 10 maart 1925 -AREI-,
toch zou daarover geen twijfel mogen
bestaan, Hoofdstuk VI art. 13 van die
wet is klaar en duidelijk. Electrabel is,
als exploitant van de netten van de
gemengde Intercommunales -waarin

zij zelf participeert, zelfs
meerderheidsaandeelhouder is -sic-,
van mening dat zij noch de wetten,
noch de regels van goed
vakmanschap moet respecteren en
daarbij zelfs de veiligheid van
personen en goederen, in gevaar
mag brengen.  Om het deskundig
verslag grondig te kunnen opstellen,
klopte Professor Luc Dupré

vervolg 27
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-tevergeefs- aan
bij de Algemene
Directie Energie,
maar daar

beschikte men eigenaardig genoeg
niet over de oude BFE documenten

van vóór 1982, men zou van een
toeziende overheid beter verwachten,
maar we weten hoe de Algemene
Directie Energie werkt, of liever
gezegd “niet” werkt. Professor Dupré
is van zijn bezoek aan de Koning
Albert II Laan onverricht ter zake
teruggekeerd en ging verder met zijn
werk in de richting van het ARAB. De
BFE regels C2/Bis van 16 april 1982
leggen voor aftakkingen naar
abonnees leidingen van 10mm² koper
of 16mm² aluminium op, indien dat
bij de aftakking aan de Spermalieweg
zó was geweest, had Georges
Wittevrongel nooit geëlektrocuteerd
kunnen worden. Ook art.166 van het
AREI is duidelijk, daarin komen ook
de regels van goed vakmanschap aan
bod, maar Electrabel veegt dat
allemaal onder de vloermat. Ook de
aansprakelijkheid voor producten met
gebreken -KB van 20 juli 2000- wordt
door de Rechtbank niet weerhouden.

Cruciaal.
In haar verweer zegt Electrabel over
het ARAB : “ ... art. 198 is heel
algemeen maar bevat geen
concrete bepalingen ivm
“aansluitingen abonnees” ... , dit is
uiteraard onzin, want in dat art. 198
staat ook : “ ... de elektrische
lijnen alsmede al de
stroomkringen van de machines
en transformatoren of andere
ontvangtoestellen dienen
verplichtend beschermd tegen een
abnormale verhoging van de
stroom door middel van
automatische schakelaars of door
smeltzekeringen ...”.

van  26

..... Electrabel is als
exploitant van de
netten van de
gemengde
Intercommunales
-waarin zij zelf
participeert, zelfs
meerderheidsaan-
deelhouder is -sic-,
van mening dat zij
noch de wetten, noch
de regels van goed
vakmanschap moet
respecteren en daarbij
zelfs de veiligheid van
personen en goederen,
in gevaar mag
brengen ......

Professor Luc Dupré citeert  in zijn
deskundig verslag de volledige tekst
van art. 184 en 198 van het ARAB en
dat is duidelijk en van toepassing op
de distributielijnen van verdelers van
elektrische stroom ondermeer in
volgende passage : “ ... worden
aanzien als
‘sterkstroominstallaties’ al de
installaties bestemd voor het
voortbrengen, het transformeren,
het overbrengen -distributie nvdr-
en het benutten van elektrische
energie ...”.
Niettegenstaande beweert Electrabel
in haar besluiten dat hun aftakking
met VIFB van 7mm² voldoet aan de
regels van goed vakmanschap-sic-.
Het gaat hier in concreto over een
aftakking die ruim 30 meter lang is,
waarbij VIFB geleiders van 7mm²
werden  afgetakt op blanke geleiders
van 35mm² -die volgens de BFE
regels met 160A mogen afgezekerd-.
De 7mm² VIFB dient als
overspanning tussen de paal -in de
straat- en een muursteun op 4,80m
tegen een achterbouw van de
woning, daar gaat de 7mm² over in
een XVB met vier geleiders van
6mm², deze XVB kabel is 12m lang
en maakt de verbinding tussen het
luchtnet en de meetgroep waarvoor
Electrabel verantwoordelijkheid
draagt, maar deze in huidig dossier
over de ganse lijn afwijst.
Professor Dupré verwees terecht naar
de toepassing van het ARAB, dat was
cruciaal in deze zaak. Professor Luc
Dupré zegt daarover in zijn verslag :

 “ .... Uit de resultaten in Bijlage 1,
Deel 1, 2, 3 en 4 staat het
vast dat de aftakdraden (7 mm² in
combinatie met 6 mm²) tussen het
aftakpunt aan de straat tot aan de
zekeringskast in de woning,
Spermalieweg 15, Sijsele, op 16
mei 1992 NIET beveiligd was voor
abnormale stroomverhoging door
kortsluiting. Derhalve voldeden de
aftakdraden (7 mm² in combinatie
met 6 mm²) niet aan artikel 198
van het ARAB. De lengte tussen
het aftakpunt aan de straat tot de
meter- en zekeringskast in de
woning (32 meter) is beduidend
hoger dan de ’beschermde
lengte’ van aftakdraden zoals
vermeld in Tabel 4 in Bijlage 1.
Deze conclusie kan gemaakt
worden zowel in geval van
aanwezigheid van brand maar ook
in afwezigheid van brand ....”

einde citaat, deze stelling doet
Electrabel werkelijk de das om.

Plaats metergroep
is belangrijk.
Dat de toevoerleiding naar een
metergroep als “zeer gevaarlijk” moet
worden aanzien wegens “niet
beveiligd” bij kortsluitingen of
isolatiefouten, blijkt uit de

voorschriften van PBE. Deze zuivere
Intercommunale schenkt daaraan, in
tegenstelling tot Elektrabel, extra
aandacht.  PBE eist condito sine qua
non, een minimum doorsnede van
16mm² en wil ook dat de metergroep
tegen een buitenmuur staat. Hierdoor
bekomt men qua veiligheid  twee
belangrijke maatregelen;
° Bij een kortsluiting in de
toevoerleidingen van 16mm² gaat de
zekering in de cabine quasi zeker
werken.
° Beschadigingen van de kabel
binnenshuis zijn niet mogelijk wat in
het geval Wittevrongel wel gebeurde,
met het fatale gevolg.

Irrelevante vraag
Rechter was een
teken aan de wand.
Tijdens de debatten in de zitting van
19 november 09 richtte een van de
Rechters zich bij herhaling tot
meester David Gailliaert, raadsman
van de nabestaanden van Georges
Wittevrongel. De herhaalde vraag
handelde erover dat, indien de
metergroep verder stroomopwaarts
had gestaan, de zekering in de cabine
wél zou hebben gewerkt, de facto de
elektrocutie niet zou hebben plaats
gehad. Meester Gailliaert is geen
technicus, het Hof heeft een
deskundige aangesteld die daarover
in zijn verslag -blz 6- reeds
duidelijkheid gaf, het is zeer vreemd
dat de Rechter dergelijke vragen aan
de advocaat stelt.
Verslag van 31 maart 2009 op
bladzijde 6 :

“ ... in Bijlage 1, Deel 1, is
aangetoond dat indien er gezorgd
wordt voor een voldoende hoge
elektrische stroom, de
aftakkingsdraden beveiligd kunnen
worden door de LS-smeltzekering in
het onderstation. Een voldoende
hoge stroom kan nagestreefd
worden door de sectie van de
aftakkabel voldoende hoog te
kiezen en/of door de lengte van
de aftakkabel te beperken (vb.
door plaatsing van zekeringskast
in privewoning zo dicht mogelijk
bij het aftakpunt aan straat....”

De Rechter kreeg bij een eerste
poging wellicht onvoldoende reactie
op zijn vraag en stelde deze daarom,
na een korte onderbreking van de
zitting, opnieuw. Het was voor David
Gailliaert eenvoudig geweest om te
verwijzen naar het deskundig verslag
van Luc Dupré, maar dat gebeurde
niet echt, zeker is dat de Rechter
hier in feite naar de bekende weg
vroeg, wil dat zeggen dat de Rechter
het dossier niet voldoende bevat, of
juist wel en meester Gailliaert tot
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uitspraken wilde
forceren die
nadelig voor zijn
zaak waren?

Tussenvonnis nefast
voor Electrabel.
Niettegenstaande geen van beide
partijen voor een tussenvonnis
hadden gepleit, neemt het Hof van
Beroep te Gent geheel onverwacht
een tussenvonnis. Het was voor het
Hof van Beroep te Gent
waarschijnlijk aartsmoeilijk om
Electrabel voor de volle 100% de
schuld te geven. Hieruit volgt dat
Electrabel  het gevorderde
schadebedrag van 250.000 Euro niet
zal moeten betalen,  misschien de
helft. Belangrijk precedent is dat
Electrabel niet vrijuit gaat en wel
degelijk schuld heeft door een
ondermaatse aftakking waardoor
Georges Wittevrongel op 16 mei
1997 omstreeks 03:50u een
dodelijke stroom door het lichaam
kreeg gejaagd. Op 23 mei 2010 gaat
deze zaak weer verder, wellicht zal
het nóg niet de laatste keer zijn.

Ondank.
Advocaat Gailliaert heeft zich in dit
dossier als David tegen Goliath
opgesteld, zo stond het ook in een
Brugse Gazet die in die zin kopte.
Morsum Magnificat is de énige die
de ganse zaak sinds 1995
belangeloos volgt, ergo volledig
opdraaide voor de kosten van de
kortsluitproeven die opliepen tot
500.000 Bef. Van de weduwe van
wijlen Georges Wittevrongel kreeg
de hoofdredacteur van Morsum
Magnificat welgeteld twee koffie’s
aangeboden, ondank is immers
‘s werelds loon.

IMEWO  en
Geert Versnick
bleven buiten schot...
Nu deze zaak, na 17 jaar, voor een
groot deel is beslecht en Electrabel
als exploitant van IMEWO, gehavend
uit de strijd komt, waarin deze
redactie méér dan één aandeel
heeft, is het moment gekomen om
een samenvatting te maken van wie
er allemaal bij deze zaak betrokken
was. We moeten toch ook zeggen dat
in feite niet Electrabel -de exploitant-
maar IMEWO -de eigenaar van het
net- gedagvaard had moeten
worden, dan was Geert Versnick
zeker voor de Rechter moeten
verschijnen, maar blijkbaar heeft
niemand zich aan deze
onvolkomenheid gestoord, tenslotte
is Electrabel degene die zich als
“specialist” profileert, zoals hier in de
vele rapporten van diverse
deskundigen -buiten Morsum
Magnificat- is aangetoond. Electrabel
noemt zich onterecht dé specialist

van  27

Ing. G. Vanbavinckhove -MEZ Algemene Directie Energie- bestudeert de
gegevens van de proeven en de opstelling. Prof. Em. Willy Geysen -KUL-
en Ing. Raymond Jordens -Technische Inspectie Limburg- kijken toe.
Ingenieursbureau Lefévre werd gestuurd door Prof. Van De Velde -UGent-

.

Praktische kortsluitproeven van Morsum
Magnificat waren écht, de theoretische
berekeningen spreken zich, naargelang de
auteur, tegen en zijn twijfelachtig ....

“Het ARAB is van toepassing, de aftakleiding aan de woning voldeed
niet en was niet beveiligd tegen abnormale kortsluiting, de inbreuk op
het ARAB is een fout in de zin van 82 en om het causaal verband vast
te stellen moet worden nagegaan wat gebeurd zou zijn indien de
leiding over de hele lengte een sectie van 10mm² zou hebben gehad.
De stelling van appelanten dat elke kortsluiting, ongeacht de aard en
de externe invloed, voor het uitvallen van de stroom moet gezorgd
hebben, kan niet worden bijgetreden, er is geen enkel bewijs geleverd
dat dit zelfs mogelijk zou zijn. Enerzijds is er géén zekerheid dat de
smeltzekering zou hebben gewerkt, de deskundige stelt dat de kans
reëel is maar niet zeker, anderzijds gaat men uit van de hypothese dat
de brand heeft plaatsgevonden voor de kortsluiting, dus dat de
leidingen het wel eens warm hadden op het ogenblik van de
kortsluiting, zodat er opnieuw geen zekerheid is. Aangezien er twijfel is
over de oorzaak van de brand moet men uitgaan van de meest
gunstige situatie voor de aansprakelijke van de brand n.l. de brand
kwam voor de kortsluiting”.
Meester Gailliaert : Uiteindelijk zegt men dus : er is een fout en er is
een schade, maar de schade die werd geleden bestaat uit het verlies
van een kans dat het ongeval zich niet zou hebben voorgedaan, een
kans die wordt bepaald op 50%. In de praktijk komt het erop neer dat
50% van de schade mag worden verhaald.

In het arrest staat ondermeer :

ter zake, ze zijn eerder, onder druk
van de geldhonger van hun politieke
broodheren, criminelen omdat zij
personen en goederen in gevaar
brengen voor overspanning,
kortsluiting, brand en, zoals hier
blijkt, elektrocutie. Hier zou ook een
strafrechtelijk proces tegen de
juridisch verantwoordelijken van
IMEWO moeten gevoerd worden, de
Procureur te Gent zou dat in gang
moeten zetten, maar dat zal
uiteraard niet gebeuren. Geert
Versnick is ondermeer één van de
personen die bij IMEWO aan de
touwtjes trekt. U begrijpt dat niet

iedereen gelijk is voor de wet, maar
ook dat weten we allemaal.
Volgens ons was deze zaak zéér
eenvoudig, de Wet van 10 maart
1925 Hoofdstuk VI art. 13 verplicht
de verdelers om hun ne tten
-ondergronds én bovengronds-
volgens de vigerende “Wetten en
Normen” te onderhouden, zowel het
AREI als het ARAB en diverse regels
behoren daartoe.  Justitie was hier
weer  behoorlijk blind.
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Enkele gegevens.

Brand :
16 mei 1997 om 03:50.

Adres :
Spermalieweg,15
8340 Sijsele -Damme-.

Slachtoffer:
Georges Wittevrongel,  46 jaar.
Onderpostmeester.

Verzekeraar slachtoffer:
Assubel.

Expertisebureaus aangesteld
door Assubel en M. Van Rie :
Polen.
Van Den Broecke.
Broex.
R. De Vilder.
Ir. Van de Maele -PENTA nv-.

Verzekeraar Electrabel:
Royal Belge.

Experts Electrabel:
Van Den Daele.
Condec.
Ir. Daniël Lecocq -Prof.ULB-

Expert Parket Brugge
aangesteld op 16 mei 1992:
Ir. R. Derycke.

Expert Hof Van Beroep Gent
aangesteld op 25 maart 2004:
Ir. R. Derycke.
Verslagen/aanpassingen van 8 juli
1992, 14 januari 2000,
5 april 2000, 7 januari 2005,
18 mei 2005, 3 november 2007.

Expert Hof Van Beroep Gent
aangesteld op 30 okt. 2008:
Prof. Dr. Ir. Luc Dupré -UGent-

Advocaat Marceline Van Rie:
David Gailliaert.

Advocaat Electrabel:
Crevits en Persyn.
Alex De Visscher.

Kortsluitproeven:
Morsum Magnificat op 9 en 19
november en 1 december 2001.

Aanwezigen bij de proef van
19 november 2001:
Ing. G. Vanbavinckhove -MEZ-

Vonnissen en/of
tussenarresten:
03 april 2002
Brugge 1e Aanleg.
25 maart 2004
Hof van Beroep Gent.
21 juni 2007
Hof van Beroep Gent.

Bedenkingen
in de marge.

Parket experten.
Morsum Magnificat heeft hier
andermaal een bewijs dat het
onderzoek, dat Bernard Bertrand
-NICC- in opdracht van de minister
van Justitie -Onkelinx- over de gang
van zaken bij Parket experten diende
te voeren, absoluut noodzakelijk is.
Deze redactie kijkt enkel binnen haar
domein waarvan zij, zoals hier
nogmaals is bewezen, de nodige
kennis heeft.  De Parketexpert die op
16 mei 1992 door het parket van
Brugge werd aangesteld trok,
volgens Morsum Magnificat, niet de
juiste conclusie. Morsum Magnificat
toonde dat met praktische proeven
aan, dezelfde expert diende dat later
met een nieuw verslag te beamen.

Vergissing door
Hof van Beroep.
Industrieel Ingenieur Gustaaf
Vanbavinckhove bevestigde met een
theoretische benadering voor 100%
de belangrijkste praktische proef.
Het is Dr. Professor Ir. Luc Dupré,
docent bij de UGent en aangesteld
door het Hof van Beroep te Gent, die
al het voorgaande op losse
schroeven plaatst, ergo de
theoretische benadering van Ing.
Vanbavinckhove naar de prullenmand
verwijst!
In haar vonnis -tussenarrest- van 30
oktober 2008 geeft het Hof van
Beroep te Gent aan dat Ing.
Vanbavinckhove de praktische
proeven zou hebben uitgevoerd,
terwijl dat Morsum Magnificat was,
Ing. Vanbavinckhove heeft, in zijn
functie van ambtenaar van het
Ministerie van Economische Zaken
-Algemene Directie Energie- uit pure
interesse, om de theorie aan de
praktijk te kunnen toetsen, op 19
november 2001 de proeven
bijgewoond, in zijn verslag staat
duidelijk wie de coördinator was van
de proeven : Erik Verbeeck. Het Hof
van Beroep te Gent begaat hier een
behoorlijke vergissing, een flater die
door geen enkele partij of advocaat
werd opgemerkt.

Niet Electrabel.
Een andere zaak is dat hier in feite
de Intercommunale IMEWO als
eigenaar van het elektrische net had
moeten gedagvaard worden, toch
faalde het juridisch vernuft van
Electrabel niet, zij zijn bij de
“Gemengde Intercommunale”
immers niet alleen aandeelhouder
-wellicht zelfs
meerderheidsaandeelhouder-, maar
óók de “Exploitant” van de netten,
daardoor zou, indien IMEWO werd
gedagvaard, IMEWO op haar beurt
Electrabel hebben moeten

aanspreken. Het is zeker en vast
omdat Electrabel haar politieke
broodheren-sic- ondermeer Geert
Versnick, heeft willen beschermen
dat zij gedwee reageerde op de
dagvaarding en deze niet afschoof op
IMEWO, hier nogmaals een bewijs
hoe Electrabel op een politieke leest
is geschoeid en dat de politiek, op
haar beurt, kiest voor een zeer
bedenkelijke schoenmaker.

De schade.
Nu de aansprakelijkheid door het Hof
van Beroep te Gent is bepaald,
tenminste toch voor 50%, komt de
schadevergoeding aan de beurt.
Weduwe Van Rie en de kinderen,
hadden al een bedrag van 250.000
Euro in gedachten, maar door die
rekening heeft het Hof van Beroep te
Gent nu een flinke streep getrokken,
het zal zo te zien minder worden,
een mensenleven is immers, zoals
hier weer blijkt, niet veel waard.
Zonder vooruit te lopen op de zaken,
hebben wij de indruk dat deze zaak
nóg niet ten einde is.

Wordt dus vervolgd.
Erik Verbeeck.
Hoofdredacteur Morsum Magnificat.

www.itinerainstitute.org

Energietransitie:
s n e l l e r  n a a r  e e n

g r o e n e r  s y s t e e m ?

Op 15 december 2009 stelden de
Professoren Marc De Vos en Johan
Albrecht van het Itinera Institute
hun nieuwste boek
“energietransitie : sneller naar een
groener systeem” voor. Wie het
fijne wil weten van hoe het in de
toekomst verder moet met de
productie en de toelevering van
onze energie, hoeveel en welke rol
alternatieve energie zal spelen,
hoeveel fossiele energie in 2050
gaat kosten, etc. moet vast en
zeker het boek aanschaffen.

De voorstelling van het boek werd
door 85 gegadigden,  ondermeer
door afgevaardigden van
Electrabel, Sibelga en Infrax, de
overheid, de verzekeraars, de
p e t r o l e u m f e d e r a t i e , e t c .
bijgewoond,  Op de website van het
Itinera Institute kan u alle
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informatie over
het boek vinden.

Het boek sluit op
bladzijde 233 af met deel 5
“Conclusies en voorstellen”, maar
voordien werd het resultaat van een

resem zeer interessante onderzoeken
uit de doeken gedaan, ondermeer ;
- Wereldverbruik energie zal in minder
dan 25 jaar met 45% toenemen.
- Zuiniger motoren komen er pas tegen
2020 aan, voor vliegtuigen tegen 2015.
- Stabilisatie van de conventionele
olie pas tegen 2030.
- Stijging olieprijzen verhoogde de
autokilometers in de VS slechts met
15%.

van  29

.... België importeert
heel wat elektriciteit
uit de Franse nucleaire
centrales zodat
nucleaire elektriciteit
voor ons land
aanzienlijk belangrijker
is dan de nationale
productie uit de eigen
centrales doet
vermoeden .....

- Banana en Fisher-Tropisch proces.
- Crash programma van Hirsch.
- Fossiele energie is goed voor 87%
van de totale energieproductie.
- Primair energieverbruik in België
daalde tussen 2000 en 2005 met
5,4%.
- Jaarlijkse productie van elektriciteit
in België is 88.000 GWh.
- België importeert jaarlijks 12% van
de jaarlijkse binnenlandse productie,
België is ter zake Europees koploper.
België importeert heel wat
elektriciteit uit de Franse nucleaire
centrales zodat nucleaire elektriciteit
voor ons land aanzienlijk belangrijker
is dan de nationale productie uit de
eigen centrales doet vermoeden.

Te veel vragen.
 Er werden vanuit het publiek op Johan
Albrecht vele vragen afgevuurd,  toen
dat bleef doorgaan kwam Marc De Vos
tussenbeide en zei: “als jullie ons willen
inschakelen, moeten jullie ons daarvoor
betalen”, dat leek ons een zeer
ongepaste interventie.

NVDR.
Voorgaande gezegd zijnde adviseren
wij iedereen die belangstelling heeft
om de evolutie van onze
energielevering te volgen en die de
impact van alternatieve energie wil
kennen, moet het boek zeker
aanschaffen.

85 belangstellenden uit de professionele sector waren voor de
voorstelling van het boek naar het Instituut afgezakt.

Energietransitie : sneller naar een groener systeem?

  Erik Verbeeck

Het werd al weken aan een stuk overal uitgebazuind, Jef Gabriëls geeft,
na 23 jaar burgemeester van Genk geweest te zijn en na jaren zijn
opvolger Wim Dries naar diens hand te hebben gezet, zeg maar
gebrainwasht, de fakkel door. De “sjerp” werd officieel al op 2 december
aan partijgenoot Wim Dries overgedragen, de absolute macht blijft te
Genk, ook na Jef Gabriëls, bij de CD&V, één partij die zó lang de macht
in handen heeft, kan nooit goed zijn voor de democratie .

GENK: De laatste gemeenteraad
van burgemeester Jef Gabriëls

Op “Audiëntie” bij Jef.
Op 8 december 2009
werd ik door Jef Gabriëls
voor een gesprek
uitgenodigd in zijn luxe
kantoor op het Stadhuis,
het duurde anderhalf uur.
In tegenstelling tot de
gatlikjournalisten van het
Belang van Limburg,
werd ik niet uitgenodigd
in een restaurant maar
Jef Gabriëls kent mij dan
ook voldoende om te
weten dat ik daar tóch
niet zou op ingaan.

Ford Genk.
Dat Jef Gabriëls een
autoriteit is die door

ervaring en sluwheid een
ongekende macht heeft
opgebouwd wordt door

iedereen, zelfs ook door de
oppositie tijdens
afscheidsspeeches bij de
laatste gemeenteraad van
17 december 2009
beaamd, maar tezelfdertijd
baalt die oppositie dubbel,
primo van de eigen
onmacht en secundo van de
absolute macht van de
CD&V te Genk. Deze
redactie heeft eerder
gesteld dat het afscheid
van Gabriëls verband houdt
met de mogelijke sluiting
van Ford Genk, de
Amerikanen investeerden
immers miljarden in een
fabriek te Craiova, de
toekomst zal het uitwijzen.

Jef Gabriëls hier tijdens
zijn laatste speech als
burgemeester van Genk

Geld genoeg.
In een pamflet van de
PVDA wordt -terecht-
verwezen naar de koude en
de  vriestemperaturen, toch
staan er bij Nieuw Dak nog
3000 mensen uit Genk op
de wachtlijsten voor een
woning, ergo, in Sledderlo
en Kolderbos zitten mensen
bij -7° op matrassen en
met petroleumvuurtjes voor
de vensters ....., toch heeft
het stadsbestuur wél
300.000 Euro voorzien voor
winterpret, schrijft PVDA in
haar vlugschrift dat tijdens
de gemeenteraad werd
verspreidt.

Decadentie.
Voorgaande zegt veel over
de inborst van een

zogenaamde  Katholieke
partij als CD&V, extra
getuige daarvan is dat de
gemeenteraadsleden hun
burgemeester tijdens de
gemeenteraad nóg eens
met dure cadeaus
hebben overladen,
waaronder 23 collecties
geselecteerde wijnen.
De wijze waarop men te
Genk op een riante en
vaak verspillende manier
-OCMW-  met geld
omspringt doet deze
redactie besluiten dat
Limburg en Genk niet tot
het failliete België
behoren.

EVER


